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                                     Zápisnica z rokovania Miestneho zastupiteľstva  

                                  Mestskej časti Bratislava- Devínska Nová Ves 

                                                       dňa 10.februára 2021 

 

Rokovanie sa konalo videokonferenčným hovorom cez aplikáciu zoom. Zápisnica je presným 

prepisom z nahrávky rokovania MZ MČ BA-DNV 

 

                                      Začiatok :  16:00 hod                                      Koniec : 18:16 hod 

 

                 Začiatok rokovania MZ MČ DNV otvoril starosta MČ. BA-DNV  pán Dárius Krajčír.  

Dobrý deň, vážené poslankyne, vážení poslanci, vážení online diváci. Vítam vás na našom prvom 
online zasadnutí miestneho zastupiteľstva a takto vzdialene, ale vzhľadom na opatrenia, bohužiaľ, je 
situácia taká, aká je. Pozvánkové materiály ste obdŕžali. V rámci možností boli materiály prerokované 
v príslušných komisiách a na Miestnej rade, ktorá sa konala tiež online. Ja by som teda na úvod vás 
poprosil, aby sme sa prezentovali.  
 

Prítomných k videohovoru : 11 poslancov ,                        ospravedlnený: Zoroslav Smolinský  

Hlasovanie o predloženom návrhu programu : 

 

Prezentácia :                   Za                          Proti                          Zdržal sa                    Nehlasoval  

         11                            11                            0                                   0                                    0    

 

Bod č. 1)  Voľba členov návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa  

 

 

Návrhová komisia : Mgr. Rastislav Tešovič, Mgr. Miroslav Antal, Bc. Jozef Tittel  

Overovatelia zápisnice : Bronislava Kraváriková . Mgr. Beata Janatová  

Zapisovateľka : Zdenka Paďourová  

 

Hlasovanie :  

 Prezentácia :                  Za                          Proti                          Zdržal sa                    Nehlasoval  

         11                            11                            0                                   0                                    0   

 



2 
 

Bod č.2) Informácia o plnení uznesení MZ MČ  BA-DNV splatných do 27.12021 alebo trvalo 

plnených      

Starosta : 

Chvíľočku počkáme. Ak sa nikto nehlási, dávam teda priestor na pokračovanie v programe a tým je 
bod číslo 2 a to je Informácia o plnení uznesení miestneho zastupiteľstva v MČ Bratislava-DNV 
plniteľných do 27. januára 2021 alebo trvalo plnených. Otváram k tomuto bodu rozpravu. Končím 
možnosť prihlásenia sa do rozpravy a dávam slovo poslancovi Žatkovi, ktorý sa prihlásil k tomuto 
bodu. 
 
Poslanec Žatko: 
Ďakujem za slovo, pán starosta. Ja mám k tomuto bodu 2 otázky. Uznesenie 48/9/2020, ktorým 
miestne zastupiteľstvo schválilo zámer prenájmu nebytového priestoru a zároveň podmienky 
obchodnej verejnej súťaže. Je tam uvedené, že uznesenie je splnené, zmluva podpísaná. Chýba mi 
tam informácia, kto tú súťaž vyhral. To by ste potom mohli doplniť. A druhá otázka sa týka uznesenia 
číslo 100/12/2020, kde miestne zastupiteľstvo schválilo Predĺženie dopravno-kapacitné posúdenie 
predĺženie Eisnerovej ulice. Čo sa týka plnenia, je tam uvedené priebežne plnené. Bol by som rád, 
keby ste trošku podrobnejšie plnenie tohto uznesenia ozrejmili. Ďakujem. 
 
Starosta: 
Čo sa týka toho nájomcu, doplníme to samozrejme. A ono sa zúčastnil súťaže len jen nájomca a ten 
predchádzajúci, pán Sisík. A 22.12. bola podpísaná zmluva, aj zverejnená. A čo sa týka toho druhého 
uznesenia, áno, tam bola zaslaná na Magistrát. Vyjadrenia zastupiteľstva boli zaslané na Magistrát. 
Pani zástupkyňa Janatová mimo rozpravy, ale predpokladám, že faktickou. 
 
Faktická – ZS a poslankyňa Janatová: 
Ja by som len chcela doplniť pre pána Žatka, že v podstate Magistrát posledné jednanie, čo sme mali, 
akceptoval tú našu požiadavku, ktorú sme vlastne dali tým uznesením. Takže vyzerá to optimisticky a 
už zrejme sa začne na tom pracovať. Ďakujem. 
 
Poslanec Žatko: 
Ďakujem za informáciu aj pánovi starostovi, aj pani zástupkyni. Potešili ste ma. 
 
Starosta: 
Ďakujem kolegovia. Môžeme teda pristúpiť k návrhu uznesenia a k hlasovaniu. Najprv teda návrh 
uznesenia. Poprosím z návrhovej komisie pán poslanec Antal. 
 
Poslanec Antal: 
Ďakujem. Návrh uznesenia. Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-DNV berie na vedomie informáciu o 
plnení uznesení miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava-DNV plniteľných do 27.01.2021, vrátane 
trvalo realizovateľných uznesení z minulých rokov podľa výsledkov vykonanej kontroly. 
 
 

Uznesenie č: 1/2021 

Hlasovanie :  

 Prezentácia :                  Za                          Proti                          Zdržal sa                    Nehlasoval  

         11                            11                             0                                   0                                    0   
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Bod č. 3 ) Informácia o plnení uznesení MR.MČ BA-DNV  splatných 27.12021 alebo trvalo plnených    

 

Môžeme pristúpiť k bodu číslo 3 a to je Informácia o dôležitých rokovaniach starostu MČ Bratislava-
DNV. Viete, aká je doba, aké je obdobie. Veľmi veľa času investujeme v rámci mestskej časti do 
mobilných odberových miest, do odberových miest, dočasných odberových miest, do všetkých vecí a 
opatrení, ktoré sú spojené so zvládaním súčasnej situácie a pandémie. Ja by som ale predsa len 
vypichol aj veci, ktoré sa toho netýkajú, aj keď tých, ktoré sa týkajú opatrení, je nad hlavu všetkých 
nás už postupne. Mali sme ešte aj koncom roka stretnutie, ktoré je jedno z dôležitých a to je 
stretnutie s viceprimátorkou hlavného mesta, pani Ing. Kratochvílovou. Bola to téma rekonštrukcie 
klubu, kde teda máme zmluvu o finančnom vysporiadaní cez hlavné mesto. Ďalej to boli projekty, ako 
bola rekonštrukcia chodníkov, napríklad na Eisnerovej alebo teda chodníkov a ciest v správe hlavného 
mesta na základe požiadaviek mestskej časti. A samozrejme ďalšie projekty, ktoré nás čakajú v rámci 
mestskej časti v spolupráci s hlavným mestom a to sú najmä veci týkajúce sa infraštruktúry a rozvoja 
mestskej časti. Spomeniem najdôležitejšie a posledné rokovania a to sú rokovania k okružnej 
križovatke Eisnerova, ktoré je nevyhnutné pre predĺženie Eisnerovej ulice a pre ďalší rozvoj v DNV, ale 
hlavne teda pre bezpečnosť v mestskej časti a obyvateľov mestskej časti, keďže tá križovatka je 
dlhodobý problém. Chcel by som sa poďakovať všetkým kolegom, ktorí na tom projekte pracujú a 
teda s pani zástupkyňou, aj s pánom poslancom naším mestským, pánom Tešovičom komunikujeme v 
tejto veci intenzívne, s hlavným mestom, ale aj teda s investormi, ktorí sú v území tak, aby náklady pre 
mestskú časť boli minimálne, ideálne žiadne, samozrejme, keďže je to cesta a križovatka v správe 
hlavného mesta, ale je to cieľ mestskej časti. Čiže vkladáme do toho značné množstvo energie. 
Nasleduje téma okružnej križovatky Jána Jonáša s prepojením na takzvanú cestu Küster. To je 
odľahčenie dopravy spôsobom, aby nákladné vozidlá a všetka doprava, ktorá je spojená s priemyslom, 
čo najviac obchádzala tú obytnú zónu DNV, nielen miestnu časť Kolónia, ale v podstate aj Devínsku 
ako takú. Samozrejme, pokračujú ďalej jednania aj s ministerstvom dopravy týkajúce sa obchvatu 
priemyselnej zóny. To je okružná križovatka napojenie na diaľnicu. Tam sme zatiaľ v stave, že čakáme 
na ministerstvo dopravy, aby zmluvu o tento projekt prevzalo, keďže je to projekt, myslím si, že nad 
mestského významu, možno až regionálneho. Takže snažíme sa komunikovať túto vec tak, aby tie 
patričné inštitúcie, ktorým takéto projekty patria, riešili túto problematiku. Myslím si, že mestská časť 
urobila obrovskú nadprácu, keď zmluvou, uznesením vlády sme dostali tento projekt pod mestskú 
časť a zabezpečili sme kompletnú projektovú dokumentáciu, ktorá je hotová a čakáme na odovzdanie 
tejto projektovej dokumentácie. Samozrejme aj s vyjadreniami na ministerstvo dopravy a uvidíme, 
aký bude ďalší postup. Ale cieľom mestskej časti je, keďže je to nad sily aj finančné, ale aj technické, aj 
možnosti úradu, tak by bolo vhodné, keby sa tomu venovali tak, ako som povedal, patričné inštitúcie. 
Ešte okrem bežných rokovaní týkajúcich sa testovania tak, aby vo Volkswagene začiatkom roka sa 
testovalo, aby to odľahčilo našu infraštruktúru, tak by som ešte teda vyzdvihol rokovanie k projektom 
a spolupráci v rámci Bratislavy IV. Komunikácia už bola v rozbehnutom projekte Rekonštrukcia rybníka 
a tých vecí je značne dosť a obyvateľov zrejme najviac zaujíma informácia, ako sme na tom, čo sa týka 
odberových miesta a testovania. Tak na záver, mestská časť, ako ste iste zachytili, spustila mobilné 
odberové miesto na ulici Hradištná 43. Toto miesto je formou rezervácie, t.z. na objednávky 
obyvateľov. V prípade, ak to kapacity dovolia, tak berieme aj neobjednaných. Kapacity, ak to dovolia, 
znamená, že v danú chvíľu je časový priestor na to, aby bol vybavený aj obyvateľ mimo objednávky. 
Ten proces je zdĺhavejší, na to obyvateľov upozorňujeme, dlhšie sa aj čaká. Ale zatiaľ ten systém 
funguje tak, ako má. Tu je vidieť aj spolupráca to, čo som spomínal, mestských častí. Keďže MČ 
Petržalka po intenzívnej komunikácii mojej s pánom starostom Hrčkom nám ponúkla, aj teda 
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sprístupnila informačný systém tak, aby fungoval aj s niektorými technickými zariadeniami. To je tá 
čítačka občianskych preukazov. Čiže to značne zrýchľuje celý proces, aj zefektívňuje. Zatiaľ máme teda 
jedno mobilné odberné miesto s tým, že samozrejme tie požiadavky a kapacity, dopyt je väčší a 
kapacity toho jedného odberového miesta nie sú až také, aby ten dopyt pokryli. Takže to riešime tými 
víkendovými dočasnými odberovými miestami. Stále je to o komunikácii, aké finančné prostriedky 
nám vie či už ministerstvo vnútra alebo ministerstvo zdravotníctva poskytnúť na to fungovanie. Takže 
to nás značne limituje. Ak by bola otázka, prečo sa tak neskoro otvorilo mobilné odberové miesto na 
Hradištnej, my sme žiadali ešte koncom minulého roka o toto odberové miesto. Avšak ten proces je 
značne náročný, čo sa týka vybavovačiek, čo sa týka dokumentácie, prístupov do jednotlivých 
informačných systémov. Ten proces je veľmi náročný a komplikovaný. A my sme ho našťastie splnili, 
snažili sme sa aj vďaka kolegom obratom zasielať všetky požadované doklady o dokumenty, ktoré 
fungovaniu mobilného odberového miesta je potrebné. To sme zvládli. A potom bolo to dlhé, dlhé 
čakanie na odpis ministerstva zdravotníctva, ktoré kontroluje každú jednu zmluvu a všetky splnené 
podmienky. Takže v rámci Bratislavy IV mám informáciu. Myslím si, že k včerajšiemu večeru sme boli 
my, Lamač a v Karlovej Vsi, myslím na Dlhých Dieloch bolo odberové miesto. Čiže nie je v každej 
mestskej časti niekoľko mobilných odberových miest, ako možno niekto tvrdí a ten proces je zložitý. 
Takže myslím si, že sme ho zvládli. A budeme sa snažiť reflektovať na požiadavky o potreby 
obyvateľov. Čiže toľko k tomu bodu dôležité rokovania, pretože tých rokovaní k týmto opatreniam 
bolo nespočetne veľa a každý jeden online hovor, či už s kolegami, starostami, s primátorom alebo s 
odborníkmi by som tu asi hovoril toľko dní, koľko som to aj riešil. Takže toľko k tomu. Ak je nejaký 
dotaz, prípadne otázka, nech sa páči. Ja si myslím, že môžeme prejsť k ďalšiemu bodu. Ak sa nikto 
nehlási, tak dávam slovo návrhovej komisii. Pán poslanec Tešovič. 
 
Poslanec Tešovič: 
Takže návrh uznesenia k bodu číslo 3. Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-DNV berie na vedomie 
Informáciu o dôležitých rokovaniach starostu od posledného zasadnutia miestneho zastupiteľstva MČ 
Bratislava-DNV. 
 
Starosta: 
Ďakujem. Môžeme pristúpiť k prezentácii a hlasovaniu. 
 
    
 

UMZ č .2/2/2021 
Hlasovanie :  

 Prezentácia :                  Za                          Proti                          Zdržal sa                    Nehlasoval  

         10                            10                            0                                   0                                    0   

 

 

Bod č. 4 ) Návrh VZN MČ Bratislava-Devínska Nová Ves č. .../2021, ktorým sa mení VZN MČ 

Bratislava- Devínska Nová Vesč.6/2016, ktorým sa mení a dopĺňa VZN MČ Bratislava-devínska Nová 

Ves  č.6/2013 o pravidlách času predaja v obchode, času prevádzky služieb, času výstavby 

a rekonštrukcie stavieb a bytov.  

 

Starosta: 
Môžeme pristúpiť k ďalšiemu bodu programu a to je Návrh VZN MČ Bratislava-DNV, ktorým sa mení 
všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti, ktorým sa mení a dopĺňa VZN o pravidlách času predaja 
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v obchode, času prevádzky služieb a času výstavby a rekonštrukcie stavieb a bytov. Otváram k tomuto 
bodu rozpravu. Pokiaľ sa nikto nehlási do rozpravy, dávam slovo návrhovej komisii. Pán poslanec 
Tešovič. Nech sa páči. 
 
Poslanec Tešovič: 
Takže návrh uznesenia k bodu číslo 4. Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-DNV schvaľuje VZN MČ 
Bratislava-DNV, ktorým sa mení a dopĺňa VZN MČ Bratislava-DNV č. 2/2019 zo dňa 15. mája 2019, 
ktorým sa vydávajú trhové poriadky pre príležitostné trhy na území MČ Bratislava-DNV v znení VZN č. 
4/2019, ktorým sa mení a dopĺňa VZN MČ Bratislava-DNV č. 2/2019 a v znení VZN číslo 6/2019, 
ktorým sa mení a dopĺňa VZN MČ Bratislava-DNV č. 2/2019 v predloženom znení. Aj keď teraz 
rozmýšľam, že či to korešponduje. 
 
Starosta: 
Môžem pre istotu, ale malo by to sedieť, Pán poslanec. 
 
Poslanec Tešovič: 
Pozerám práve na ten text a ten text mi tu príde, že to nie je to isté VZN. Sa mení 2/2019 a je možné, 
že to nie je správne napísané ako v nadpise v bode rokovania. Tam je to skrátene. Ale prečítam som 
návrh uznesenia tak, ako bol predložený v materiáloch. 
 
Starosta: 
Áno, v materiáli je to v poriadku a je tam drobnosť. Pani prednostka, poprosím. 
 
Prednostka Koprdová: 
Dobrý deň. Ďakujem za upozornenie v nadpise materiálu. Uznesenie máme nachystané správne. 
Takže ospravedlňujem sa za chybu formálnu. Prosím o hlasovanie. 
 
Starosta: 
Počuli ste všetci? Bolo počuť pani prednostku? Dobre. Malé technické chybičky. Takže môžeme prejsť 
podľa návrhovej komisie k hlasovaniu. Prezentácia hlasovania. 
 

UMZ č.3/2021 

Hlasovanie :  

 Prezentácia :                  Za                          Proti                          Zdržal sa                    Nehlasoval  

         10                            10                            0                                   0                                    0   

 

 

Bod č.5 ) návrh na schválenie  odmien členom komisií – neposlancom za obdobie II polrok 2020 

 

Starosta: 
Môžeme prejsť k bodu číslo 5 a to je Návrh na schválenie odmien členov komisií - neposlancom za II. 
polrok 2020. Materiál ste obdržali aj so stanoviskami. Ak sa nikto nehlási do rozpravy, dávam slovo 
návrhovej komisii. Pán poslanec Tittel. Nech sa páči. 
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Poslanec Tittel: 
Ďakujem za slovo. Návrh uznesenia znie. Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-DNV schvaľuje odmeny 
členom komisií miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava-DNV neposlancom za II. polrok 2020 podľa 
predloženého návrhu. Ďakujem. 
 
Starosta: 
Ďakujem. Môžeme pristúpiť k prezentácii a hlasovaniu. Poprosím hlasovanie. 
 

UMZ č. 4/2/2021 

Hlasovanie :  

 Prezentácia :                  Za                          Proti                          Zdržal sa                    Nehlasoval  

         10                            10                            0                                   0                                    0   

 

 

Bod č.6 ) Schválenie odkúpenia pozemkov registra „C“ KN parc.č.12/6 a113 v k. ú. v DNV od 

spoločnosti KOI CARP SLOVAKIA s.r.o. a návrh na uzavretie kúpnej zmluvy na odkúpenie pozemkov 

registra „C“ KN parcč.124/6a 113 v k.ú. DNV od spoločnosti KOI CARP SLOVAKIA s.r.o.    

 

Starosta : 

Môžeme prejsť k bodu číslo 6 a to je Schválenie odkúpenia pozemkov registra "C"KN, parcelné číslo, 
ako je uvedené v názve. Otváram k tomu bodu rozpravu. Ešte mám informáciu teda, že pán poslanec 
Antal sa pripája na hlasovanie. Tak chvíľočku počkáme. Dobre. Tak pán poslanec náhodou sa nechce 
prihlásiť do rozpravy. Či? Pán poslanec Antal. Dobre. Tak môžeme ísť podľa prihlásených v rozprave. 
Uzatváram možnosť prihlásenia sa do rozpravy a prvý v poradí je pán poslanec Jankovič. Nech sa páči. 
 
Poslanec Jankovič: 
Mám problém s účelom, aj kontextom tejto kúpy. Dať 180 000 za pozemok na to, aby tam bolo 
parkovisko, plus po zrevitalizovaní mi nepríde správne. Až tam maximálne budú nejaké stromy alebo 
podľa mňa maličkosť a v kontexte toho, že v kuse hovoríte, ako máte peniaze, nedá sa náhradnú 
výsadbu napríklad na Bukovčana, ste realizovali len tak, aby sa nepovedalo, aby bola čo najlacnejšia. 
Ani teraz vlastne z toho dokumentu koncepcia výsadby nebolo zrealizovaného. A ešte nakoniec v 
riešení. Tá ulica vlastne je taká dosť stále holá, s menším počtom stromov ako predtým. No teraz idete 
revitalizovať nejaký trávnik a vedľa množstva parkov, kde ... potreba nejakej revitalizácie a v minulosti 
ste napríklad ohlásili revitalizáciu sídliska a tam iba vznikli potom nejaké preliezky. To bolo všetko. Tam 
tie vnútrobloky sa dajú krásne revitalizovať. A dúfam, že nebudete spomínať nejaké ďalšie argumenty, 
ktoré nie sú v tej dlhodobej správe, lebo to boli jediné, nákup aký očakávam, že poviete napríklad, že 
strojíte pozemky pre ... obecných akcií. Ale tam je tých pozemkov stále dostatok aj s rezervou. Preto 
teraz neboli využité pri akciách a tie súkromné sa dajú aj prenajať. A tých 180 000 je suma, za ktorú sa 
dajú urobiť krásne veci. a ja si myslím, že skutočný dôvod je taký, že pokiaľ nič tam nebude stáť, 
žiadna ... a budete prezentovať časti obyvateľom tak proti výstavbe, ako ste zabránili možnej 
výstavbe ... dobro konáte. Ja som dokedy v 17 taký veľmi populistický článok, to bolo ... o Devínskej 
inak ... období, ... luxusné pozemky, záujem súkromný investor, lebo starosta vtedy nemal dosť svojich 
poslancov na ich odpredaj, tak vlastne sa nehlasovalo o tomto bode. A čítal som článok, kde boli 
úplne také neodborné názory, akože dúfali sme, že ako poslednú voľnú plochu na Istrijskej nezastavia 
nejakou polyfunkciou, lebo Istrijská ulica by získala ďalšiu opachu. Ale ja si myslím, že týmto sa iba 
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podlizovalo obyvateľom tým, ktorí si neželali tam nejakú výstavbu a nepôjde iba o parkovisko k 
zdravotnému stredisku a podobne. A myslím si, že lepšie bude, keby tam MČ nejako neblokovala tam 
takéto zámery. Lebo mysliac si, že aké dobro koná, hoci je to úplne vhodná lokalita, aj územný plán to 
vlastne povoľuje. A ešte v tom istom volebnom období tam aj všetci poslanci Devínskej inak schválili 
územný plán zóny, kde povoľuje umiestnenie bytového domu na tých parcelách, o ktorých sa teraz 
bavíme, aj na vedľajších. A je to úplne v poriadku, lebo trojpodlažné bytové domy tam povoľuje 
územný plán mesta a teda tam schválili aj v územnom pláne zóny. Len to potom už nikto nečíta, tak na 
to ... prezentovali. No a teraz si myslíte, že to je strašne ekologické, keď tam bude možno nejaký 
trávnik. Ale akurát sa stane to, že by takto sa mohlo zariadiť v nejakej výstavbe budove niekde za 
dedinou na poli, kde sa zaberie orná pôda, každý tam bude chodiť autom, lebo tam bude zlá 
dostupnosť, nielen dopravou. Tak to nie je moc ekologické. Ďakujem. 
 
Starosta: 
Asi k tomu len toľko, pán poslanec, že na stretnutí s občanmi som neraz počul, že je veľký problém na 
ulici Na mýte, Cyklomost demontovať nebudeme a potrebujeme riešiť situáciu aj v centre DNV, ak je 
tá možnosť riešiť práve napríklad stabilizáciu dopravy, tej statickej. A tým pádom aj zbezpečniť 
dynamickú dopravu na hlavnej ulici v DNV a pomôže nám pri tom aj tento pozemok alebo pozemok v 
blízkosti. Tak myslím si, že to je cesta, ako sa posunúť dopredu. To je jeden z hlavných dôvodov. 
Nehovoriac o tom, že máme zrevitalizovanú a opravenú len časť našej Istrijskej ulice a zvyšok je aj na 
základe požiadaviek občanov v podstate v čakaní práve kvôli tomu, že sú tam pozemky, ktoré sú v 
súkromnom vlastníctve alebo pozemky, ktoré sú čiastočne v súkromnom vlastníctve a dosť komplikujú 
tú situáciu, ako sa v tom priestore hýbať. A skôr a to predpokladám, že to povie aj niektorý z 
poslancov, skôr je cestou samosprávy stabilizovať si územie a štandardne sa to robí nielen na 
Slovensku. Takže v podstate, ak je možnosť pozemok, ktorý je ponúkaný, prevziať do správy verejnej a 
tým pádom sa oveľa ľahšie s tým pozemkom aj pracuje. A v podstate ho preberáme zo súkromného 
vlastníctva do verejného vlastníctva. To je len v skratke toľko. K ostatným veciam sa nemusím, ani 
nebudem vyjadrovať. Pán poslanec Žatko. 
 

Poslanec Žatko: 
Ďakujem za slovo. Ja tento návrh nepodporím z niekoľkých dôvodov. Prvý dôvod je, že tento výdavok 
nie je zahrnutý v rozpočte mestskej časti. Druhý dôvod, podľa môjho názoru výdavok 180 000 EUR je 
dosť podstatný na to, aby zámer, čo na tomto pozemku urobiť, bol prerokovaný v odborných 
komisiách. Tento návrh na kúpu pozemku bol prerokovaný iba v komisii finančnej minulý týždeň, aj to 
v materiáli na komisiu predloženom nebolo uvedené, za akým účelom ten pozemok kúpia. Teraz v 
materiáli na miestne zastupiteľstvo už ten účel je uvedený. Citujem. MČ Bratislava-DNV má v úmysle 
vykonať na danom území revitalizáciu verejného priestranstva s možnosťou parkovania. V uznesení je 
napísané, že kupujeme predmetný pozemok zároveň s 12 parkovacími miestami. Čiže upozorňujem na 
to, že vlastne so sumou 180 000 EUR kupujeme 12 parkovacích miest vybudovaných z vegetačných 
trávnic. Vychádza mi to 15 000 EUR na jedno parkovacie miesto. To je vyššia suma, ako vychádza 
suma na parkovacie miesto v parkovacom dome, ktorý sme všetci my prítomní poslanci tuná pred 2 
rokmi občanom sľúbili a bohužiaľ, zdá sa, že do konca volebného obdobia to nestihneme vykonať. 
Takže teraz ideme zaplatiť 180 000 EUR za 12 parkovacích miest, ktoré už existujú. Čiže žiadne nové 
parkovacie miesto tam nepribudne. No a posledný dôvod. Kúpou tohto pozemku vlastne potvrdíme 
podvod stavebníka bytového domu na Istrijskej ulici, ktorý dostal stavebné povolenie na výstavbu 
tohto domu iba kvôli tomu, že do množstva parkovacích miest, ktoré sú príslušné tomuto domu, 
zahrnulo aj tieto z parkovacích miest, ktoré tu ideme dnes kupovať. A v materiáli, ktorý máme 
predložený na rokovanie miestneho zastupiteľstva, je uvedené, že tieto parkovacie miesta stavebný 
úrad skolaudoval ako dočasné parkovisko, s podmienkou, že dočasné užívanie stavby je povolené v 
realizácii podzemných garáží a tak ďalej a tak ďalej. Podzemné garáže, ako už iste všetci vieme, neboli 
nikdy vybudované a stavba bola skolaudovaná. Takže to sú moje dôvody, prečo nebudem hlasovať za 
tento návrh. Ďakujem. 
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Starosta: 
Ďakujem. Pán poslanec Tešovič nasleduje v rozprave. 
 
Poslanec Tešovič: 
Ďakujem pekne. Ja len možno upozorním, že sa hlásili aj kolegovia a teda ja som sa hlásil aj s 
faktickými pripomienkami. Čiže vlastne ako keby sme toto preskočili. Ale teda som prihlásený aj do 
rozpravy. Pokiaľ ide o toto predmetné územie, tak ako za prvé, kupuje sa to za alebo má sa to kúpiť za 
cenu, ktorá reálne má hodnotu, nie je to nejaká nadstrelená suma. To znamená, že to nie sú peniaze, 
ktoré by mestská časť išla niekde prejesť, ale sú to peniaze, ktoré len premení proste na hodnotu toho 
pozemku, ktorá sa bude určite aj zhodnocovať v tom majetku, ktorý tam je. Druhá taká vec je, že áno, 
čo sa týka toho podvodu pri kolaudácii bytového domu, to je fakt. Je to niečo, voči čomu som bol ja 
tiež jeden z tých ľudí, ktorý sa voči tomu ohradzoval ešte ako aktivista. Problém je, že my ale riešime 
situáciu, ktorá je tu dnes. My riešime situáciu, ktorá je tu dnes. My dnes nevieme donútiť desiatky 
vlastníkov toho bytového domu, že poďte si to vy odkúpiť, lebo vy tam potom budete parkovať. To je 
ďalšia vec. T.z., my riešime tú situáciu, ktorá je teraz a ktorá tu teraz nastala. A tá situácia je taká, že 
keď sa nám podarilo zabrániť nejakým spôsobom výstavbu polyfunkcií na tom území, ešte nejakých 5 
– 6 rokov dozadu, tak jednoducho ten vlastník sa zrejme nejako rozhodol, že je mu ten pozemok 
zbytočný a snaží sa nejakým spôsobom ho zbaviť. Pokiaľ ho nekúpime my, môže ho kúpiť kdekto. Tam 
v tom území sú pozemky, ktoré patria hlavnému mestu, potom sú tam nejaké súkromné pozemky, sú 
tam pozemky, ktoré sú v reštitúcii. Čiže je tu nejaký evidentný záujem to proste poscelovať zo strany 
niektorých investorov, rovnako tak okolo toho behá hlavné mesto. Ja môžem aj takto ukázať na 
kameru. Mám na 22-ho pozvánku na stretnutie. To ešte budem sa o tomto aj baviť s pánom 
starostom. Lebo my, čo sa týka hlavného mesta, snažíme sa naozaj, že tvoriť tím a kopať spoločne za 
Devínsku. Ale teda je tam záujem mesta riešiť nejakým spôsobom centrálne námestie v Devínskej, čo 
je fajn na jednej strane, na druhej strane prvý návrh, ktorý som videl, že okrem námestia chceli práve 
toto územie zastavať nejakými bytovkami. Vieme presne, čo spôsobilo stavanie tých prvých bytových 
domov. Ľudia sú na to v tejto lokalite citliví. Mať tam blokačný pozemok, ktorý má tú hodnotu a 
zostáva v majetku mestskej časti, si myslím, že je jediný logický spôsob, ako blokovať dajme tomu 
niektoré investorské nápady. Respektíve keď aj nie blokovať, ale minimálne mať na to vplyv, čo tam 
bude a za akých okolností tam bude stáť. Pokiaľ teda sa mám vyjadriť ešte ku kolegovi Jankovičovi, ja 
by som proste chcel od neho počuť názor teda, lebo ja som to pochopil tak, že nech sa teda vyjadrí, že 
je on teda za zahusťovanie, je on za zastavanie tej plochy novým bytovým domom? Lebo ja som to tak 
pochopil, že nechce stavať niekde ďaleko v poliach, kde nie je obslužnosť a dostupnosť, ale že on je 
teda za zahusťovanie v centre Devínskej. Ako chápem to správne? 
 
Starosta: 
Kolegovia, tak teda dávam podľa rokovacieho poriadku priestor na faktické poznámky. S faktickou sa 
hlásil pán poslanec Tešovič, môže sa potom odhlásiť a prihlásiť znova, ak bude treba. 
Ospravedlňujeme sa za ten preskok. Jankovič, pán poslanec. 
 
Faktická - poslanec Jankovič: 
Pán starosta, vy ste spomínali, že vlastne jeden z dôvodov kúpy je riešenie parkovania Na mýte. Ale to 
v dôvodovej správe vôbec nie je. Tam je uvedené, ako pán Žatko povedal, revitalizácia tej plochy a 
parkoviska. Revitalizácia, to mi hneď nerovná, že rozšírenie parkoviska. Navyše tam je problém Na 
mýte, tam je taký problém, že tam parkujú vlastne domáci, ktorí porušujú dopravné predpisy. A aj keď 
tam idete v nejak turisticky exponovaný čas, tam je rovnaký počet vozidiel nelegálne zaparkovaných 
približne, ako je večer v pracovný deň. Čiže to by som nedal, akože teraz budeme riešiť nejaký 
problém s turistami alebo niečo a tí môžu parkovať aj na nejakých vzdialenejších plochách a nie na 
takomto lukratívnom mieste. A pán Tešovič, predpokladám, že vaša sugestívna otázka, či som za 
zahusťovanie v centrálnej oblasti v Devínskej, je taká, aby keď poviem odpoveď, tak aby ste to potom 
nejako zneužili a dali na nejaký pranier verejnosti. Ale to, či som za zahusťovanie, tak vy ste schválili 
územný plán zóny, ktorý hovorí o tom, že tam môže vyrásť niekoľko bytových domov. 
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Starosta: 
Dobre, vyčerpali ste svoj čas, pán poslanec. Iba toľko k tomu, že v podstate sa jedná o stabilizáciu 
dopravy, áno, aj na parkovisku, ako som spomínal. Čiže s tým súvisí parkovanie a ja sa 
ospravedlňujem, že teda to nebolo do vami zrozumiteľnej podoby napísané. Budeme sa snažiť do 
budúcna tak, aby to pochopili aj obyvatelia, aj poslanci, ktorým nie je jasné, aká je situácia v 
Devínskej. Viem, že je to náročné pri toľkých materiáloch. Ale v podstate doprava na ulici Na mýte a 
na Istrijskej je značne zaťažená Cyklomostom. Ten projekt tam je. Ako som povedal, ten projekt tam aj 
zostane zjavne. Teda ja aspoň a predpokladám, že väčšina kolegov neplánuje rušiť Cyklomost, keď to 
mám tak odľahčiť, aby sme neboli v takej atmosfére. S tým sú spojené značné návaly turistov. Teraz je 
to vidieť počas Korony, keby neboli zatvorené rakúske hranice. My sme to zažili, keď bol otvorený 
Cyklomost počas opatrení. Ľudia húfne za prírodu považovali územie Rakúska a tým ľuďom, ktorí aj 
neparkovali pred svojimi domami a jazdili popred domy dosť nebezpečne. Čiže tá stabilizácia dopravy, 
ako hovorím, aj staticky, aj dynamicky je v tej oblasti nevyhnutná. A cieľom tohto, ako aj revitalizácie 
toho územia je práve vyriešenie parkovania do takej miery, aby sme nemuseli riešiť parkovisko na 
ploche, kde sa konajú či už podujatia alebo je to priestor, ktorý sa dá využiť skôr na parkovú výsadbu 
ako na aktivity, ktoré sú spojené s Teamom Vallo a teda s mestom a to je podľa Metropolitného 
inštitútu zámer vybudovania bytových domov. Takže iba toľko poviem k tomu a nehľadajte, prosím, za 
tým žiadne postranné úmysly. Chápem, že sa to dá tak prezentovať, ale budem rád, ak som to týmto 
vysvetlil. Ja dám na vás. Je to v zastupiteľstva, t.z., že to rozhodnutie je spoločné. Je to návrh, máte 
pred sebou návrh zmluvy. Ako som na začiatku povedal, je to možnosť, ako ten priestor uchopiť. A to, 
ako bude revitalizovaný a ako bude riešený, tak to je potom už samozrejme či už na komunikácii s 
komisiami, s poslancami tak, ako doteraz, tak, aby sme ten priestor riešili my a mali možnosť teda ho 
revitalizovať podľa aj vašich predstáv, pán poslanec. Asi za mňa toľko. Môžeme prejsť ďalej. Faktická 
poznámka pani zástupkyňa Janatová. 
 
Faktická - ZS a poslankyňa Janatová: 
Ja by som chcela len dve veci. To, čo povedal Rasťo Tešovič, ja by som len pripomenula kolegom, keď 
sme hlasovali v podstate o Bille oproti Ternu a práve tam nás zachránil ten jeden pozemok, ktorý v 
podstate bránil tomu investorovi bez nášho súhlasu postaviť tam pri tom dome Billu, čo si myslím, že 
to by bol veľký problém aj pre obyvateľov Devínskej. Takže v tomto smere naozaj mať pozemok, 
ktorým dokážeme si určovať nejaké tie podmienky ako účastník konania, je veľmi dobré. A čo sa týka 
ďalšej veci, ktorú kolega Jankovič spomínal. Ja som rokovala so stavebným úradom a dohodli sme sa v 
Devínskej, že už takéto povoľovačky nejakých objektov, kde sa bude brať parkovisko nejakou 
nájomnou zmluvou, sa už nebude schvaľovať a DNV v rámci stavebného konania bude trvať na tom, 
aby tam bolo vecné bremeno na parkovanie k danému domu. T.z., riešila sa konkrétna situácia. Ale 
dohodli sme si tento postup, že ak niekto bude deklarovať, že ja poskytujem parkovacie miesta pre 
tento objekt, tak tam pre objekt bude musieť dať vecné bremeno. Takže týmto budú v budúcnosti 
oslobodené také tie všelijaké výmysly niektorých investorov a obchádzanie zákona. Takže to je z mojej 
strany všetko. Ďakujem. 
 

Starosta: 
Ďakujem. V rámci diskusie teda, ako už vidím, len pán poslanec Jankovič. Nech sa páči. 
 
Faktická - poslanec Jankovič: 
Chcem dopovedať vlastne k tomu, že tam bol schválený územný plán colnice, centrálna mestská 
oblasť Devínska, ktorú v minulom období aj poslanci a niektorí súčasní, vlastne všetci tí, ktorí tam boli 
vtedy, schválili. Čiže aj s bytovými domami a ... z tej diskusie z jej obsahu uhádol, že je ... blokovať 
nejakú výstavbu. Ďakujem. 
 
Starosta: 
Ďakujem aj ja. Nech sa páči, pán poslanec Tešovič nasleduje. 
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Faktická - poslanec Tešovič: 
Ďakujem pekne za slovo. Ja som nejako vypadol s faktickou, ale už som teda tu. No pokiaľ ide o 
územný plán zóny, tak územný plán zóny musí byť v súlade s územným plánom zóny vyššieho stupňa a 
ten mestský jednoducho povoľuje dlhodobo tam tú výstavbu. takže to je jedna vec. A druhá vec je, že 
naozaj, keď mestská časť má niečo predávať, som vždy veľmi podozrievavý, kritický, vždy si to proste 
prehodnocujem, pozerám, hľadám za tým teda všetky možné dopady, záujmy a podobne. Keď 
mestská časť naopak kupuje a pokiaľ je teda za primeranú cenu, ktorá je obvyklá v mieste a čase, tak 
sa na to pozerám očami dobrého hospodára. Pokiaľ by som bol ja presne ten človek, ktorý tam vlastní 
súkromný pozemok a chýba mu takýto jeden zub, ktorý je vlastnený niekým iným, tak ako dobrý 
hospodár by som tak isto mal záujem na tom, aby som si tie pozemky scelil a aby som si to dal 
nejakým spôsobom dokopy. Takže ja na tom naozaj nevidím nič zlé. Ja si myslím, že dobre, tie 
argumenty, čo sa týka parkoviska, tá plocha určite nevyrieši parkovanie v Devínskej z dlhodobého 
hľadiska. Ale vlastníctvo toho pozemku a jednak jeho blokačná funkcia, prípadne scelenie s ďalšími 
pozemkami mestskej časti alebo mesta má dlhodobo, si myslím, aj význam z hľadiska realizácie 
mestskej časti ako dobrého hospodára. 
 
Starosta: 
Ďakujem pán poslanec. Nasleduje pán poslanec Kovarík. 
 
Faktická - poslanec Kovarík: 
Tiež som chcel v zásade sa pripojiť k tomu. Ja neviem podporiť tento návrh z toho dôvodu ako je 
naformulovaný. V podstate podľa mňa nešťastné je to spojenie, že za účelom revitalizácie s 
možnosťou parkovania. Toto slovné spojenie je pre mňa dosť ťažko pochopiteľné. A rozumiem 
samozrejme tým problémom, ktoré sú spojené s miestami, ako je Cyklomost alebo aj na iných 
miestach, kde ľudia hromadne samozrejme tieto lokality navštevujú a generuje to nejaké problémy. 
Ale podobne, ako môžeme vidieť, to je vypuklé na iných miestach mesta. Vieme, že nie je úplne cesta 
toto riešiť podporu individuálnej automobilovej dopravy. A v tomto prípade naozaj tá plocha je príliš 
malá na to, aby sme argumentovali, že toto ideme riešiť akoby tento problém. A tak isto, ak je to na 
úkor zelene, tak by som tam naozaj už v tom úvode chcel vidieť nejakú jasnú garanciu toho, že kde 
ako sa to ide nahrádzať. V tejto chvíli za týchto okolností to tuná neviem podporiť. 
 
Starosta: 
Tam by som povedal, že zámerom nie je zeleň ubrať, ale že skôr to miesto, ktoré teraz je tak nešťastne 
riešené, dať do poriadku. To je pod pojmom revitalizácia. A uznávam, mohlo to tam byť troška viac 
vyšpecifikované. Pán poslanec Antal. 
 
Faktická - poslanec Antal: 
Ďakujem pekne za slovo. Zaznelo tu už veľa, čo sa týka či už revitalizácie z hľadiska nejakej parkovej 
výsadby a tak ďalej. Samozrejme, v rámci DNV veľmi rezonuje aj práve a rezonujú priestorové 
možnosti toho, kde, akým spôsobom bude možné upratať možno vozidlá práve tých návštevníkov, ale 
aj tých domácich, ktorí sú tam v tej blízkej alebo v tom blízkom okolí. Môžeme sa samozrejme o tom 
baviť od rána do večera, či parkovanie, či je možno revitalizácia formou nejakej zelenej výsadby a tak 
ďalej. V každom prípade, ja som stotožňujem s tým, aby predmetný pozemok sme prebrali pod našu 
správu. Tých dôvodov je niekoľko. Prvý samozrejme je ten argument, ktorý potvrdil aj kolega Rasťo 
Tešovič a to je, že peniaze za tento pozemok nevyhadzujeme do luftu, ale v podstate ich investujeme 
do pozemku. T.z., do pozemku, ktorý neskôr samozrejme budeme môcť vedieť zhodnotiť.  
 
Starosta: 
Pán poslanec, musíme dodržiavať čas. Faktická má minútu. Tak ak sa dá, pán poslanec Tešovič 
nasleduje s faktickou, poprípade v reakcii. Ale bol by som nerád, keby sme išli faktickou na faktickú. 
Mrzí ma to. 
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Faktická – poslanec Tešovič: 
Áno, ďakujem. Ja vás som celkom rešpektoval, aj rešpektujem, keď kolega Žatko naposledy teda žiadal 
aj doplniť ten účel, akože čo s tým zamýšľa mestská časť ďalej. Ale ja chcem týmto ako povedať, že z 
právneho hľadiska kúpa alebo predaj nehnuteľnosti nepozná niečo také ako účel. My môžeme napísať 
do toho uznesenia účel takmer akýkoľvek. Ale to je vlastne len nejaký taký náš zámysel. To nie právne 
záväzné. My to môžeme buď kúpiť a niekto nám to môže predať a to je celé. My nadobúdame 
panstvo nad tou vecou a my alebo naši nástupcovia v podstate môžu kedykoľvek rozhodnúť o tom, že 
ako s tou vecou naložiť. Čiže chcem len upozorniť, že naozaj toto je v našich rukách, je to v rukách 
zastupiteľstva, lebo zastupiteľstvo má primárne funkciu dozoru alebo s nakladaním majetkom. 
 
Starosta: 
Ďakujem, pán poslanec Antal. Je vypnutý. Pán poslanec Žatko nasleduje. A pán poslanec Antal, ak tak 
faktickou sa môžeš prihlásiť. 
 
Faktická – poslanec Žatko: 
Ďakujem pekne. Ja len krátku poznámku na kolegu Tešoviča. Samozrejme, že rozumiem, že z právneho 
hľadiska nie je dôležité, na aký účel chceme tento pozemok použiť. Ani v návrhu uznesenia ten účel 
nie je uvedený, to mi je jasné. Ale moja pripomienka smerovala hlavne k tomu, že keď my ako budúci 
vlastník chceme niečo kúpiť, vždy by sme mali vedieť, čo s tým konkrétnym pozemkom chceme 
urobiť. No a toto vlastne sme nevedeli a aj teraz tak trošku tápeme, že čo tam vlastne chceme. 
Ďakujem. 
 
Starosta: 
Dobre, ďakujem kolegovia. Ešte pán poslanec Antal s faktickou dokončiť aspoň vetu. Ten priestor 
chcem dať každému. Len v rámci diskusie nie si oficiálne prihlásený. 
 
Faktická – poslanec Antal: 
Ja som chcel len doplniť a dopovedať to, že teda áno, všetci asi vnímame to, že bavíme sa tu viac-
menej o tom účele s tým, že toto by sme si mohli nejakým spôsobom upratať. Ale v každom prípade 
tak, ako spomenula aj kolegyňa Janatová, z minulosti, čo sa týkalo tej Billy a toho kúsku pozemku, 
myslím si, že toto je úplne obdobný prípad a mali by sme do toho zainvestovať. Myslím, že sa nám tá 
hodnota vráti do budúcna. 
 
Starosta: 
Ďakujem kolegovia. Vyčerpali sme príspevky a v rámci diskusie dávam slovo návrhovej komisii. Pán 
poslanec... 
 
Faktická - poslanec Jankovič: 
Som sa ešte hlásil s faktickou. Ale už oficiálne asi nemôžem sa prihlásiť. Ja som chcel len sa opýtať, že 
tí, čo vlastne hovoria, že je to dobré, ak má taký lokačný pozemok, že vlastne aký je dôvod nejaký 
normálny, že prečo to blokovať, keďže súčasné bytové domy tam krásne oživili ulicu, priniesli 
prevádzky do parteru, krásne široký chodník, že aký dôvod vlastne tej blokácie je potom. Ďakujem. 
 

 
Faktická – poslanec Tešovič: 
Ja som aj napísal do tohto nášho chatu, čo tu máme, že ako rozumiem tým argumentom, že možno 
nie je úplne detailne doriešené, že čo tam ďalej, tomu úplne rozumiem. Ja len chcem povedať, že 
naozaj z hľadiska ďalšieho rozvoja ani by som nehovoril o blokácii v tej negatívnej konotácii, ale skôr o 
tom, že čokoľvek tam bude ďalej, tak o tom bude rozhodovať mestská časť. A čokoľvek bude aj na 
okolitých pozemkoch, tak mestská časť bude musieť byť partnerom toho projektu. Že v tomto je to 
dôležité, ani nieže robiť zle alebo blokovať. 
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Starosta: 
Asi takto zavŕšim zhrnutie. Sa pripájam k tomu. Otváram teda priestor na návrh uznesenia. Prosím 
návrhovú komisiu. Môžem, pán poslanec Tešovič. Kľudne ináč zdvihnite ruku alebo potom máte dole 
reakciu, kde sa môžete prihlásiť. Tiež to pomôže, aby som vedel, že komu prideliť slovo. Čiže pán 
poslanec Tešovič. 
 
Poslanec Tešovič: 
Áno, ďakujem. Zapol som si zvuk. Takže návrh uznesenia k bodu číslo 6. Miestne zastupiteľstvo MČ 
Bratislava-DNV schvaľuje kúpu za prvé, pozemku registra "C"KN parc. č. 113, zastavané plochy a 
nádvoria o výmere 181 metrov štvorcových v obci MČ Bratislava-DNV podľa predloženého návrhu, v 
bode 2 pozemku registra "C"KN parc. č. 124/6, ostatná plocha o výmere 432 metrov štvorcových v MČ 
Bratislava-DNV podľa predloženého návrhu, a po tretie, stavby, parkoviská s 12 parkovacími miestami 
umiestnenej na pozemku registra "C"KN číslo 124/6 o výmere 432 metrov štvorcových v MČ 
Bratislava-DNV podľa predloženého návrhu. 
 
Starosta: 
Ďakujem kolegovia. Môžeme pristúpiť k prezentácii a hlasovaniu. 
 
 

UMZ č.5 /2/2021 

Hlasovanie :  

 Prezentácia :                  Za                          Proti                          Zdržal sa                    Nehlasoval  

         11                              8                              2                                   1                                    0   

 

 

Bod č.7) Zmena minimálnych sadzieb prenájmov NP a pozemkov o mieru inflácie. 

 

Starosta: 
Môžeme pristúpiť k bodu č. 7 a to je Zmena minimálnych sadzieb prenájmov NP o mieru inflácie. 
Upozorňujem, že tam návrh uznesenia neschvaľuje vzhľadom na to, že pri komunikácii aj v rámci 
Miestnej rady, ak sa nemýlim, tak aj v rámci Komisie legislatívy a financií vzhľadom na súčasnú 
situáciu, kedy by nebolo vhodné našich nájomcov alebo súčasných nájomcov priestorov vystavovať 
ďalším zvýšeným nákladom. Otváram k tomuto bodu rozpravu. Pán poslanec Tešovič má slovo v rámci 
rozpravy. 
 
Poslanec Tešovič: 
Ďakujem. Ale pani zástupkyňa Janatová bola s faktickou. Takže nerád by som predbiehal. 
 
Starosta: 
Dobre. Áno, je to tak. 
 
Faktická - ZS a poslankyňa Janatová: 
Ja sa ospravedlňujem, lebo ja som chcela normálny príspevok, len som si to pomýlila tie tlačítka. 
Takže ja chcem len k tomu povedať to, že naozaj my sme si to vysvetľovali aj na KLaF-ke . Je to 
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povinná jazda, kedy my v podstate musíme tento návrh ako zastupiteľstvo mať na stole. Ale môžem 
povedať, že všetci jednohlasne, či už členovia KLaF-ky alebo rady sme sa zhodli na tom, že dneska nie 
je doba na zvyšovanie nájmov, pretože je tá doba, aká je, tak, ako povedal aj pán starosta. A z tohto 
dôvodu v podstate obidve tieto inštitúcie jednoznačne požadovali to uznesenie tak, ako bolo teraz 
prednesené. Ďakujem. 
 
Starosta: 
Ďakujem aj ja. Poprosím vrátiť slovo pánovi poslancovi Tešovičovi v rámci rozpravy. 
 
Poslanec Tešovič: 
Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja by som popri teda tomto návrhu, však ako áno, ja si tiež myslím, že 
treba momentálne skôr byť zdržanlivý, čo sa týka nejakého zvyšovania nájmov. Ale bolo by dobré 
možno, keby sme vedeli dostať aj nejaký materiál na stôl, ktorý by nám hovoril o tom, v akom stave sú 
tie nájomné vzťahy. T.z., koľko ľudí dajme tomu alebo koľko subjektov neplatí, koľko vymáhame, 
koľkým sme odpustili, s koľkými dajme tomu máme nejaký splátkový kalendár. Toto by vedela možno 
buď pani prednostka nás nejako informovať, ak je to jednoduchšie. Ak je to nejako zložité alebo že je 
toho viac, tak to možno by sme to mohli dostať buď do komisie alebo potom do zastupiteľstva. 
Ďakujem. 
 
Starosta: 
Ďakujem. Samozrejme, v rámci možností určite prehľad budeme riešiť aj my, takže. Pán poslanec 
Žatko. 
 
Poslanec Žatko: 
Ďakujem za slovo. Ja tento návrh rozhodne podporím. Ale mám jednu otázku, ktorá nesúvisí priamo s 
týmto bodom, ale súvisí s problematikou. Vieme, že v rámci opatrení proti negatívnym vplyvom 
COVID vláda schválila uznesenie, že je možné odpúšťať časť nájomného a prispievať zo strany vlády 
tým, ktorým bolo nájomné odpustené. Ospravedlňujem sa možno za kostrbaté vyjadrenia. Ale chcem 
sa spýtať. Z tých našich nájomníkov, ktorých máme, nikto nepožiadal o zníženie nájomného kvôli 
COVID? Ďakujem. 
 
Starosta: 
Viacerí požiadali. My to riešime štandardným postupom. Môžu požiadať v podstate o dotáciu 
ministerstva hospodárstva, čo aj robíme. My sme im pomohli, vyšli sme v ústrety. V dvoch kolách už 
to riešime. Takže ideme tou cestou, ktorú momentálna situácia umožňuje. Ak sa nikto nehlási do 
rozpravy, dávam slovo návrhovej komisii. Pán poslanec Tittel? Nech sa páči.. 
 
 
Poslanec Tittel: 
Takže návrh uznesenia, o ktorom budeme hlasovať, znie. Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-DNV 
neschvaľuje po prvé zvýšenie nájomného za prenájom NP a pozemkov od 01.04.2021 o mieru inflácie 
za rok 2020 vo výške 1,9 %. A po druhé, zvýšenie minimálnych sadzieb prenájmov NP a pozemkov vo 
vlastníctve mestskej časti a zvereného nehnuteľného majetku hlavného mesta Bratislava od 
01.04.2021 o mieru inflácie za rok 2020 vo výške 1,9 %. Ďakujem. 
 
UMZ č.6/2/2021 

Hlasovanie :  

 Prezentácia :                  Za                          Proti                          Zdržal sa                    Nehlasoval  

         11                            11                            0                                   0                                    0   
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Bod č. 8 )Žiadosť o príspevok  na Vybudovanie  a oplotenie kontajnerového stojiska Kalištná  13-19     

Starosta: 
Môžeme pristúpiť k bodu č. 8, to je Žiadosť o príspevok na vybudovanie a oplotenie kontajnerového 
stojiska Kalištná 13 až 19. Ja sa len ospravedlňujem. K tomuto bodu, nie k tomuto bodu, ale teda v 
rámci zastupiteľstva sme mali aj bol o 17:00 vystúpenie občanov. V pozvánke na webe bola 
zverejnená možnosť, akým spôsobom sa podáva tá žiadosť o vystúpenie. T.z. podnet alebo otázka. Do 
17:00, ani po nám neboli doručené žiadne podnety od občanov, ktoré by sme prezentovali. Tak aby 
ste vedeli, že nezabudli sme na ten bod. Len nebola tá téma. Je to prvýkrát. Takže ak aj občania, ak by 
mali do budúcna záujem, tak zatiaľ budeme využívať tento systém a budeme to aj samozrejme skôr 
informovať cez naše informačné kanály, to budeme posielať túto informáciu. Takže len v tom. A 
môžeme teda pristúpiť k bodu Žiadosť o príspevok na vybudovanie oplotenia kontajnerového stojiska 
Kalištná 13 až 19. Otváram rozpravu k tomuto bodu. Ak sa nikto nehlási do rozpravy, dávam slovo 
návrhovej komisii. Pán poslanec Tittel, nech sa páči. 
 
Poslanec Tittel: 
Ďakujem za slovo. Návrh uznesenia, o ktorom budeme hlasovať, znie. Miestne zastupiteľstvo MČ 
Bratislava-DNV schvaľuje príspevok na vybudovanie a oplotenie kontajnerového stojiska Kalištná 13 až 
19 Bratislava v celkovej výške 500 EUR. Ďakujem. 
 
Starosta: 

Ďakujem. Poprosím prezentáciu a hlasovanie.        

          

UMZ č.7/2/2021 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                  Za                          Proti                          Zdržal sa                    Nehlasoval  

         11                            11                            0                                   0                                    0   

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

Bod č. 9 ) Návrh dohody o spoločnom školskom obvode s  Mestskou časťou Bratislava-Devín.   

 

Starosta: 
Môžeme pristúpiť k bodu č. 9 - Návrh dohody o spoločnom školskom obvode s MČ Bratislava-Devín. 
Materiál ste obdržali aj so stanoviskami. Otváram k tomuto bodu rozpravu. Ak sa nikto nehlási do 
rozpravy, dávam slovo návrhovej komisii.  
 
Poslanec Tešovič: 
Ďakujem veľmi pekne. Takže návrh uznesenia. Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-DNV schvaľuje 
dohodu o spoločnom školskom obvode s MČ Bratislava-Devín. 
 
Starosta: 
Ďakujem. Poprosím prezentáciu a hlasovanie. 
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UMZ č.8 /2/2021 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                  Za                          Proti                          Zdržal sa                    Nehlasoval  

         11                            11                            0                                   0                                    0   

 

 

Bod č. 10) Aktualizácia  č.2 – Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja 2015 – 2021 

 

Starosta: 
Môžeme pristúpiť k bodu č. 10 a to je Aktualizácia č. 2 – Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho 
rozvoja 2015 – 2021. Otváram k tomuto bodu rozpravu. Materiál ste obdržali aj so stanoviskami. Ak sa 
už nikto nehlási do rozpravy, uzatváram rozpravu a dávam slovo prvému v poradí, pánovi poslancovi 
Jankovičovi. 
 
Poslanec Jankovič: 
Ja by som mal takú technickú poznámku. V kapitole 5.3 nie je uvedené v tom ... realizácie vlastne ... 
2020, či by tam nemalo byť uvedené 2021. A potom mám problém s tým, že vlastne do strategického 
plánu pre tento rok boli iba pridané veci z rozpočtu, zámery z rozpočtu na mestskej časti ako aktivity a 
to vlastne nemá súlad s analytickou časťou, kde napríklad taká nadstavba školy, tam v znaleckej časti 
sa nehovorí o nejakom nedostatku kapacít. A ak by sa napríklad mestská časť zdržala toho 
dokumentu, kde nie je napísané napríklad nič o prestavbe ZŠ Charkovská na Múzeum, tak tým pádom 
by mali byť v analytike uvedené nejaké demografické ukazovatele, ktoré by hovorili o nejakej potrebe 
navýšenia kapacít škôl. Čiže tým pádom by sa nemuselo toto múzeum v minulosti robiť, čo by mestská 
časť značné prostriedky ušetrila a tým vieme urobiť nadstavbu za milión. Ďakujem. 
 
Starosta: 
Ďakujem. Ja len na vysvetlenie, že toto je aktualizácia starého, tak ako som povedal 2015 až 2021 
programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja. A aktualizujeme to práve kvôli tomu, aby tam boli v 
tej aktualizácii zahrnuté veci, ktoré potrebujeme doriešiť teraz v rámci projektov. A budete mať 
čoskoro k dispozícii už nový program hospodárskeho programu sociálneho rozvoja, kde budú, verím, 
zahrnuté viaceré veci, ktoré ste už možno aj vy spomenuli teraz. Pán Žatko v diskusii ďalej. 
 
Poslanec Žatko: 
Ďakujem za slovo. Budem hlasovať za tento návrh, aj keď priznám sa, s veľmi ťažkým srdcom a to kvôli 
tomu, že takýto veľmi zásadný materiál by mal prejsť všetkými komisiami miestneho zastupiteľstva. 
Ale chápem to, že aká je v súčasnosti situácia. A pri tejto príležitosti chcem oceniť to, že ako aj naša 
samospráva a ako všetky ostatné samosprávy na Slovensku zvláda tú ťarchu, ktorú štát na ne položil, 
keď vykonáva úlohy, ktoré by mal vykonávať štát. Takže moje poďakovanie je vám, pán starosta, aj 
pracovníkom miestneho úradu za to, že ako zvládate túto krízovú situáciu. No ale preto hovorím, že s 
ťažkým srdcom, že predpokladám, keď nabudúce budeme rokovať o niečom takom, teraz ste práve 
spomenuli, že sa už chystá nový program, tak bol by som veľmi rád, keby naozaj všetky komisie sa k 
tomu vyjadrili. Ďakujem. 
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Starosta: 
Je to naším cieľom. Poviem takú vetu, že budeme sa určite snažiť, nech to stihneme obehnúť tak, aby 
sa mohla aj verejnosť vyjadriť k tomu. T.z., obyvatelia DNV mohli ste si všimnúť k tomu novému EASR, 
že už je zverejnený dotazník. Ten budeme propagovať. Nešťastne nám spadlo naozaj veľa vecí teraz za 
úlohu. A čaká nás od pondelka sčítanie obyvateľov, ktorému tiež potrebujeme venovať kvalitne veľa 
energie. Ale samozrejme tak, ako ste si aj všimli doteraz, neuhýbame od žiadnych úloh. Snažíme sa ich 
plniť maximálne zodpovedne a rýchlo, ako to len ide. A ďakujem za pochopenie. Aj ja chápem tie 
argumenty. Takže nech sa páči, v rámci rozpravy už nie je nikto prihlásený. Môžeme pristúpiť k návrhu 
uznesenia. Poprosím návrhovú komisiu. Pán poslanec Antal. Nech sa páči. 
 
Poslanec Antal: 
Návrh uznesenia, o ktorom budeme hlasovať, znie. Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-DNV 
schvaľuje Aktualizáciu č. 2 - Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja MČ Bratislava-DNV s 
predĺženou platnosťou do roku 2021. ďakujem. 
 
Starosta: 
Ďakujeme. Môžeme pristúpiť k prezentácii a hlasovaniu. 
 
UMZ č. 9/ 2/2021 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                  Za                          Proti                          Zdržal sa                    Nehlasoval  

         11                            11                            0                                   0                                    0   

 

 

Bod č. 11 ) Správa o stave kroniky  

 

Starosta: 
Môžeme pristúpiť k bodu č. 11 a to je Správa o stave kroniky. Otváram k tomuto bodu rozpravu. Pani 
zástupkyňa Janatová. Pardon, pán poslanec Antal s faktickou. Mikrofón. 
 
Faktická – poslanec Antal: 
Bola tam najskôr kolegyňa Janatová. Takže preskočilo mi to klikom. Beriem späť. 
 
Starosta: 
Dobre, ďakujem. Pani zástupkyňa Janatová, nech sa páči. 
 
ZS a poslankyňa Janatová: 
Ja by som len chcela povedať, že konečne sme dospeli do štádia, kedy tá kronika v podstate sa bude 
robiť v aktuálnom čase a priestore. Čiže ja by som možno teraz už ocenila, ak by ten pán, ktorý robí tú 
kroniku, skutočne už robil tú kroniku nielen tými štatistickými nejakými ukazovateľmi, ale aby tam boli 
skutočne zaujímavosti, možno fotky nejaké, proste aby tá kronika už začala byť vedená nielen 
štatisticky. Lebo tú štatistiku si každý vieme dohľadať. Ale aby naozaj skutočne začala byť robená 
spôsobom, že keď si to po 20 rokoch prečíta ktokoľvek z DNV, tak aha, toto bolo super alebo toto 
naozaj tam bolo veľmi zaujímavé. Čiže aby sa začala už robiť tak, ako by tá kronika mala vyzerať. 
Ďakujem. 
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Starosta: 
Ďakujem za príspevok. Pán poslanec Žatko. 
 
Poslanec Žatko: 
Ďakujem za slovo. Ja oceňujem, že sme sa dostali do toho stavu, o ktorom hovorila pani zástupkyňa, 
že už sú vyplnené všetky medzery v našej kronike. Na druhej strane musím povedať, že ten materiál, 
ktorý máme teraz k dispozícii, mne osobne, neviem ako vám ostatným kolegovia a kolegyne, ale mne 
osobne nič nehovorí. Okrem toho, že teda som sa dozvedel, že boli doplnené zápisy, že pán kronikár 
pracuje, že pán kronikár dostáva odmenu, nemám tušenia, aké tie zápisy vlastne sú. Na pripomenutie 
uvádzam, že naposledy ešte na prvom pracovnom zasadnutí tohto miestneho zastupiteľstva 
13.12.2018 sme mali v bode č. 10 uvedené zápisy do kroniky za rok 2008 – 2009, kde sme si teda 
mohli prečítať, čo za tieto 2 roky kronikár mieni do kroniky zapísať. Ale od toho obdobia už máme iba 
informáciu, že kronikár pracuje, kronikár spracoval tieto a tieto roky. Momentálne teda ten stav je 
taký, že je už všetko dobehnuté a kronikár urobil zápisy až do roku 2019, čo je určite chvályhodné a je 
to super. Ale my poslanci miestneho zastupiteľstva nemáme absolútne žiadne tušenie, že aké tie 
zápisy sú. Preto by som chcel požiadať pána starostu, keďže v materiáli je uvedené, že kronikár všetky 
tieto zápisy odovzdáva na miestny úrad, či by bolo možné, aby na najbližšom riadnom rokovaní 
miestneho zastupiteľstva bol predložený informačný materiál, kde by tieto roky za roky 2010 – 2019 
boli uvedené. Ďakujem. 
 
Starosta: 
Ďakujem aj ja. Ja len za mňa, ja som tiež tie zápisy zatiaľ neriešil. A toto v rámci tej správy bolo 
predložené v rámci toho bodu. Takže určite súhlasím s tým, aby ste mali k dispozícii tie zápisy. Ja 
zvolám asi ťažko, ale letopisecký výbor, aby sme si aj, už keď to pôjde do zastupiteľstva, aby už k tomu 
bolo vyjadrenie aj teda letopiseckého výboru, nech aj nejaké odborné zhodnotenie tých zápisov 
máme k ruke. Dobre? Dobre, v rámci tohto bodu pán poslanec Tešovič. 
 
Poslanec Tešovič: 
Ďakujem veľmi pekne. Myslím si, že nie je vôbec čo skrývať. Dokonca tie zápisy sa predkladajú 
Miestnej rade. T.z., že nemal by byť problém to posunúť aj ostatným poslancom. Donedávna tie 
kroniky boli vedené povinne. Odkedy bol zrušený v podstate zákon z prvej polovice 20. storočia o 
pamätných knihách obecných, tak už to nie je povinná náležitosť. Je to skôr taká možnosť viesť 
kroniku. Ja si myslím, že keď tá kronika bola v DNV vedená a bola dopísaná a stálo to teda nejaké 
prostriedky, tak samozrejme som za to, aby sa zachovala kronika. Ale nemali by sme robiť z kroniky a z 
kronikára nejakého novodobého Gandalfa s palicou, ale malo by to byť v podstate aj nejaké moderné, 
nejaký moderný nástroj, ako našu dobu zachytiť, ktorí to budú čítať o 5-10-15-20-50 rokov. A úplná 
samozrejmosť, pokiaľ to má mať nejakú pridanú hodnotu pre obyvateľov DNV a prípadne pre 
návštevníkov, tie už zapísané časti kroniky by sa mali elektronizovať a mali by byť podľa môjho názoru 
či už naskenované alebo prepísané aj normálne na web stránku mestskej časti. Pretože o tej kronike 
všetci počuli, ale málokto ju čítal. Dokonca ten stav terajší je taký, že myslím, raz alebo dvakrát do roka 
je možné do nej nahliadnuť pre bežných obyvateľov a myslím si, že mali by sme to posunúť aj do 
nejakého nového tisícročia. 
 
Starosta: 
Ďakujem, pán poslanec. Pohrávame sa s viacerými možnosťami, ako čo najviac sprístupniť kroniku a 
tiež aj tie návrhy z Miestnej rady, ktoré boli týkajúce sa nejakého lepšieho prehľadnejšieho systému, 
akým spôsobom spracovávať tie údaje a ich prezentovať navonok. Tak aj to riešime. Uvidíme, čo sa 
nám podarí a kedy. Ale určite tie pripomienky, ktoré boli tuto spomenuté, tak popravde ich 
rozoberáme pravidelne, čo sa týka kroniky. Aj zverejnenie v elektronickej podobe je dostupnejšia 
kronika, tak, aby sme mali všetko tak, ako sa patrí, ako aj to požadujú občania alebo aj vy poslanci.  
 
Poslanec Antal: 
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Ja len teda zhrniem do jednej vety, že súhlasím v podstate s mojimi predrečníkmi, aj to, čo hovoril 
kolega Žatko, aj kolegyňa Bea a Rasťo, že nejakým spôsobom sme to rozoberali a rozdiskutovali práve 
na Miestnej rade a aby sme sa teda s tou kronikou pohli ďalej a nejakým spôsobom hľadali aj 
možnosti nejakej elektronizácie a tak ďalej, aby bola možnosť jej prezentácie aj navonok a bola 
jednoduchšie dostupná aj pre obyvateľov DNV. 
 

Starosta: 
Dobre, ďakujem. Tým pádom, ak sa už nikto nehlási do rozpravy, dávam slovo návrhovej komisii. ruku. 
 
Poslanec Antal: 
Takže návrh uznesenia, o ktorom budeme hlasovať, znie. Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-DNV 
berie na vedomie správu o stave kroniky. Ďakujem. 
 
Starosta: 
Ďakujem. Poprosím prezentáciu a hlasovanie. 
 
UMZ č.10/2/2021 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                  Za                          Proti                          Zdržal sa                    Nehlasoval  

         11                             9                            0                                   2                                    0   

 

 

Bod č. 12) Správa z kontroly financovania originálnych kompetencií na úseku školstva v roku 2019 

    

 Starosta: 
Môžeme pristúpiť k bodu č. 12 – Správa z kontroly financovania originálnych kompetencií z úseku 
školstva v roku 2019. Otváram k tomuto bodu rozpravu. Materiál ste obdržali aj so stanoviskami 
komisií. Ak sa nikto, pán poslanec Žatko. Nech sa páči. 
 
Poslanec Žatko: 
Ďakujem pekne. Ja mám otázku na pána kontrolóra. V tejto správe konštatuje určité pochybenie, aj 
keď ako som správne pochopil, nie je to príliš závažné. Napriek tomu na poslednej strane je uvedené, 
že aké odporúčania dáva. Je tam uvedené bez odporúčania. Čiže moja otázka, prečo. Ďakujem. 
 
Starosta: 
Pán kontrolór, poprosím o slovo.  
 
Kontrolór MČ: 
Bez odporúčania preto, pretože aké odporúčania už tam spraviť, keď už platby prebehli? S tým žiadne 
odporúčania, žiadne opatrenia nič neurobia akože s tým obdobím. Jediné, čo by bolo akože možno 
potrebné, tak zmeniť ten dátum, do kedy to malo byť ako uhradené do budúcna. Neviem, či ma 
rozumiete, čo chcem povedať. 
 
Starosta: 
Áno, že sa jedná o dátum úhrady. 
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Kontrolór MČ: 
Áno, dátum úhrady. No a ide o to, že aké odporúčania už spraviť na to, čo už prebehlo v roku 2019? 
Áno. Neviem, čo k tomu ešte konkrétne akože povedať. 
 
Starosta: 
Dobre. Ja si myslím, aspoň teda my sme pochopili, o čo ide. Pán poslanec Tešovič s faktickou. 
Ďakujem, pán kontrolór. 
 
Faktická – poslanec Tešovič: 
Ja by som možno len povedal krátko, že väčšinou v takýchto prípadoch je potrebné alebo vhodné 
možno uložiť v rámci nápravných opatrení kontrolovanému subjektu napr. preškoliť tých 
zamestnancov, ktorí prichádzajú s týmito finančnými operáciami do kontaktu, kde teda podpíšu, že 
boli týmto preškolení, a minimálne to môže tým pádom zamedziť nejakým pochybeniam do 
budúcnosti. To je jedna vec. A druhá vec je, že ja som veľmi rád, že konečne, že počujeme aj hovoriť 
nášho pána kontrolóra. Ja by som celkom ocenil, pokiaľ by sme ho počuli hovoriť častejšie. A keď sa 
predkladajú takéto správy ako správa z kontroly, alebo aj finančné materiály, keď sú nejaké, tak kľudne 
bolo by fajn pre nás poslancov, však to je vlastne náš človek na tom úrade, keby sa vedel vyjadriť, 
keby vedel dať nejaký názor, stanovisko, prípadne odprezentovať materiál na začiatku, ktorý sám 
predložil. Ďakujem. 
 
Starosta: 
Ďakujem, pán poslanec. Ja by som len ozrejmil, že od roku 2019 v správe došlo k preškoleniu 
zamestnancov a niektorí z tých, ktorí tie pochybenia mali pod sebou, nechcem povedať, že vyslovene 
to bolo zámerné, ale jednoducho počas ich pôsobenia na miestnom úrade vznikli tieto pochybenia a 
už tu nepracujú. Takže za to aj pán kontrolór asi aj reagoval na tú situáciu tak, ako reagoval. To je na 
vysvetlenie aj pre všetkých, aj pre obyvateľov, poslancov pre vás. Ďakujem veľmi pekne. Môžeme 
pristúpiť teda k návrhu uznesenia. V rámci návrhovej komisie pán poslanec Antal. 
 
Poslanec Antal: 
Uznesenie, o ktorom budeme hlasovať, znie. Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-DNV po 
prerokovaní materiálu berie na vedomie správu z kontroly financovania originálnych kompetencií na 
úseku školstva v roku 2019. 
 
Starosta: 
Ďakujem. Môžeme pristúpiť k prezentácii a hlasovaniu. 
 
        

 UMZ č. 11/2/2021 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                  Za                          Proti                          Zdržal sa                    Nehlasoval  

         11                            11                            0                                   0                                    0   

 

 

Bod č. 13 ) Správa z kontrolnej činnosti za rok 2020 
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Starosta: 
Môžeme pristúpiť k bodu č. 13 – Správa z kontrolnej činnosti za rok 2020. Materiál ste obdržali. 
Možno teda len na úvod krátky úvod od pána kontrolóra. Nech sa páči. Poprosím zapnúť si mikrofón, 
pán kontrolór. Ja už som sa zľakol, že odíde. 
 
Kontrolór MČ: 
Takže správa o kontrolnej činnosti miestneho kontrolóra je vypracovaná a predkladaná miestnemu 
zastupiteľstvu v súlade s § 18f ods. 1 písm. e) Zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov, ďalej len zákon o obecnom zriadení. Plán kontrolnej činnosti, vychádzal som 
teda z týchto podkladov. Plán kontrolnej činnosti miestneho kontrolóra. Obdobie prvý polrok 2020 a 
druhý polrok 2020. Jednotlivé kontroly sú tam zdokumentované, až na jednu, ktorá ešte prebieha. 
Tým pádom by mal byť rok 2020 ukončený s tým, že sú tam spomenuté všetky porušenia, respektíve 
nesúlad s VZN a ešte je tam aj samozrejme spomenuté aj tie niektoré vyjadrenia ako k záverečnému 
účtu a aj tá špeciálna kontrola na podnet pána Žatka. 
 
Starosta: 
Ďakujem, pán kontrolór. Môžeme v rámci diskusie dať slovo teda prihláseným. Pán poslanec Jankovič 
je prihlásený. Uzatváram možnosť prihlásenia sa do rozpravy. Nech sa páči, pán poslanec, máte slovo. 
 
Poslanec Jankovič: 
Pán kontrolór, chcel by som vás požiadať o vydanie písomného stanoviska, ktoré ste sľúbili spracovať 
ku kontrole dodržiavania interných predpisov mestskej časti v súvislosti s rozhodnutím Komisie 
výstavby, kde sme vás upozornili na to rozhodnutie, že ste nereflektovali nemožnosť účasti verejnosti 
na zasadnutí, pričom ostatné zasadnutia a iné komisie boli s hosťami a podobne. A k dispozícii vlastne 
máte aj zvukovú nahrávku, kde je uvedené, že komisia bola neverejná, aby nás ľudia neotravovali. 
Ďakujem. 
 
Starosta: 
Ďakujem. Keď sa nikto neohlási do rozpravy, dávam slovo návrhovej komisii.  
 
Poslanec Tešovič: 
Takže návrh uznesenia k bodu č. 13. Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-DNV po prerokovaní 
materiálu berie na vedomie správu z kontrolnej činnosti za rok 2020 miestneho kontrolóra MČ 
Bratislava-DNV. 
 
Starosta: 
Ďakujem. Poprosím prezentáciu a hlasovanie. 
 

UMZ č: 12/2/2021 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                  Za                          Proti                          Zdržal sa                    Nehlasoval  

      11                               9                             0                                    2                                   0   

 

  

Bod č. 14) Návrh na predkladanie písomnej informácie  o stave rozpočtového hospodárenia 

mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves na riadne zasadnutie miestneho zastupiteľstva.  
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Starosta: 
Môžeme pristúpiť k bodu č. 14 a to je Návrh na predkladanie písomnej informácie o stave 
rozpočtového hospodárenia MČ Bratislava-DNV na riadne zasadnutie miestneho zastupiteľstva. 
Predkladateľom je pán poslanec Žatko. Myslím si, že aj v dôvodovej správe a po diskusii na Komisii 
legislatívy a financií a na Miestnej rade boli zodpovedané aj otázky či už zo strany pána poslanca alebo 
teda od poslancov. Ale v prípade, ak je vôľa, dávam priestor na to úvodné slovo. Pán poslanec, stačí, 
ak prikývnete, že či áno alebo netreba. Myslím si, že je tam všeobecná zhoda. Ale nech sa páči. Dávam 
vám slovo. 
 
Poslanec Žatko: 
Ďakujem za slovo. Ja budem naozaj veľmi stručný. Potvrdzujem slová pána starostu. Môj pôvodný 
návrh bol, aby sa táto písomná informácia predkladala na každé rokovanie miestneho zastupiteľstva 
po diskusii na Finančnej komisii a po dohode s pani prednostkou sa teda predkladá ten návrh, ktorý je 
uvedený v návrhu uznesenia, ktorý teda nebude zaťažovať miestny úrad, keďže v tých termínoch tie 
údaje sú k dispozícii. Na záver len teda ďakujem pani prednostke za konštruktívny prístup a prosím 
kolegov a kolegyne o podporu tohto návrhu. Ďakujem. 
 
Starosta: 
Ďakujem. Ak sa nikto nehlási do rozpravy, dávam slovo návrhovej komisii.  
 
Starosta: 
Nech sa páči, pán poslanec Antal. 
 
Poslanec Antal: 
Takže návrh uznesenia k bodu č. 14, o ktorom budem ... Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-DNV 
ukladá prednostke miestneho úradu predkladať písomnú informáciu o stave rozpočtového 
hospodárenia MČ Bratislava-DNV k 31.03. s termínom do 30.04., 30.06. s termínom spracovania do 
31.07., 30.09. s termínom spracovania do 31.10. a 31.12. s termínom spracovania do 31.01. 
Informácia bude predložená na najbližšie riadne zasadnutie miestneho zastupiteľstva nasledujúcom 
po termíne spracovania. Ďakujem. 
 
Starosta: 
Ďakujem, pán poslanec. Môžeme pristúpiť k prezentácii a hlasovaniu. Nech sa páči.          
 

UMR č. 13/2/2021 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                  Za                          Proti                          Zdržal sa                    Nehlasoval  

         11                            11                            0                                   0                                    0   

 

Bod č. 15 ) Vystúpenie občanov  o 17 00 hod .     -   nezúčastnil sa žiadny občan  

 

 

Bod č.16 ) Rôzne  
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Starosta: 
Môžeme pristúpiť k bodu č. 16. Nech sa páči, bod Rôzne. Otváram k tomuto bodu rozpravu. Pán 
poslanec Kolega v rámci diskusie, nech sa páči. Pán poslanec, zrejme si treba zapnúť mikrofón. Pán 
poslanec, mikrofón si treba zapnúť v aplikácii ZOOM. 
 
Poslanec Tittel: 
Vľavo dole je to. 
 
Starosta: 
Dobre. Kým pán poslanec dorieši túto technickú drobnosť, tak dávam slovo pánovi poslancovi 
Antalovi s faktickou a potom udelím slovo. 
 
 
Faktická – poslanec Antal: 
Tak dalo mi tam faktickú, ale v podstate chcel som možno ísť do rozpravy. Ja som skôr chcel otvoriť 
tému škôl a školských zariadení počas pandémie. Viem, pán starosta, že mal si stretnutie aj s ďalšími 
starostkami a starostami v rámci Bratislavy. Keby sme možno sa mohli pobaviť aj o tejto téme trošičku 
v rámci Rôzneho. 
 
Starosta: 
Dobre, môžeme. S faktickou nasledoval pán poslanec Žatko. Čiže ešte pán poslanec Žatko s faktickou a 
potom povieme školy a poprípade odpoviem na otázku pána poslanca Žatka. Nech sa páči. 
 
Faktická - poslanec Žatko: 
Ďakujem veľmi pekne. Keďže sa blížime pomaličky k záveru, chcel by som poďakovať všetkým tým, 
ktorí technicky zabezpečovali tento náš pilotný projekt, prvé online zastupiteľstvo. Podľa mňa to 
zvládli veľmi dobre. Takže ďakujem. 
 
Starosta: 
Sú tu, neviem, či ste videli tie tančeky, že ďakujeme. Na odľahčenie. No tak ďakujeme aj za kolegov, 
ďakujem za pochvalu. Môžem k tým školám a škôlkam teda. Čo sa týka škôl a škôlok. Tá situácia je 
taká, že áno, mali sme stretnutie s ostatnými starostami a teda aj s pánom primátorom k tejto téme 
ešte vtedy, keď veľa vecí nebolo jasných. Jedno vyjadrenie bolo vyjadrenie pána ministra školstva, 
druhé vyjadrenie bolo vyjadrenie hygienika, s tým, že minister školstva v podstate svojím rozhodnutím 
umožnil otvoriť školy, hygienik nám odporučil ich neotvoriť. Tá situácia bola taká nejasná, ako aj teraz 
hovorím. Takže sme komunikovali na úrovni samospráv, aby sme čo najviac zjednotili postup. Pretože 
nejedná sa, čo sa týka žiakov, dajme o obyvateľov MČ DNV, ale mnoho našich detí chodí do škôl v 
rámci Bratislavy a okolia, ale teda najmä v rámci Bratislavy. A následne aj niektorí obyvatelia a deti 
chodia vlastne do škôl v DNV. Tým pádom tá situácia je zložitá. Sekundičku. Čo sa týka teda škôl a 
škôlok, v DNV uprednostnili sme kontrolu vývoja situácie. Dostal som napr. aj od pani poslankyne 
Kravárikovej žiadosť vzhľadom na to, že pôsobí v zdravotníctve a vie, aká je zložitá situácia, aby sme 
dôkladne prehodnotili to otvorenie škôl. Tá žiadosť prišla aj od iných odborníkov z oblasti 
zdravotníctva. Ja chápem, že obyvatelia a najmä teda obyvateľky, ktoré majú svoje deti umiestnené v 
našich MŠ a ZŠ, by radi deťom dopriali socializáciu a vyučovací proces prezenčný. Avšak tá 
pandemická situácia a situácia spojená s koronavírusom v DNV nie je natoľko priaznivá, aby som si ja 
a popravde kolegovia na úrade alebo aj vy ako poslanci vzali na svoje plecia zodpovednosť za životy a 
zdravie obyvateľov do tej miery, že rozhodneme o otvorení škôl preto, aby sa deti socializovali a o 
týždeň ich bude napríklad kolegyňa alebo ich rodičov kolegyňa riešiť na oddelení v nemocnici. Čiže so 
všetkou opatrnosťou a so všetkou zodpovednosťou sme v rámci krízového štábu komunikovali túto 
vec. Tak isto s inými mestskými časťami. Ponechali sme otvorené školské kluby detí tak, ako fungovali 
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doteraz. Čiže zamestnanci kritickej infraštruktúry majú tú možnosť, aby mohli vykonávať tú prácu pre 
nás, aj pre tých rodičov, ktorí sú doma s deťmi, v prípade, že potrebujú neodkladnú zdravotnú 
starostlivosť, alebo v prípade, že potrebujú pomôcť, tak majú možnosť umiestniť deti do školského 
klubu deti v rámci našich základných škôl. Tá možnosť tu síce je, ale opäť, ak sa vyskytne prípad 
nakazenia vírusom COVID-19, Regionálny úrad verejného zdravotníctva karantenizuje automaticky či 
už školu alebo triedu. Tie postupy musíme nechať na hygienikov. Tí sú v tomto prípade nadriadení, čo 
sa týka rozhodnutia. A takto vyplýva aj z toho COVID automatu, ktorý funguje. Momentálne sa školy 
môžu otvoriť až na základe rozhodnutia Regionálneho úradu verejného zdravotníctva. Na to 
rozhodnutie sme čakali. Žiaľ, stretnutie veľmi dôležité týkajúce sa najmä škôl a škôlok bolo počas 
nášho zastupiteľstva. Takže ja tie závery nemám a už popri tých monitoroch a displejoch som neriešil 
ešte narýchlo nejaké informácie priamo z komunikácie s ostatnými primátormi a starostami. Ale ešte 
po tomto zastupiteľstve budeme mať určite minimálne telefonický alebo cez aplikáciu komunikáciu, 
ktorú budem riešiť s kolegami, aby som mal dôkladné informácie, aký je postup aj v iných mestských 
častiach a aká je situácia. Pretože snažíme sa riadiť odporúčaniami, informáciami, ktoré zaznejú. Ale 
pre nás a aj pre obyvateľov, ktorí napríklad sledujú toto zastupiteľstvo, sú podstatné tie informácie, 
ktoré sú vo vyhláškach, ktoré sú v uzneseniach, ktoré sú riadne zverejnené, a nie tlačové besedy 
niektorých funkcionárov alebo teda vládnych funkcionárov, kde vznikajú rôzne mätúce informácie, že 
sa môže a odporúča, neodporúča. My potrebujeme jasné stanovisko. S týmto som odchádzal aj na 
toto zastupiteľstvo, že dúfam, že kolegovia teda sa dohodnú či s regionálnym hygienikom alebo teda s 
predstaviteľmi súčasnej vlády na tom, aby sme dostali jasný pokyn a jasný systém, ako fungovať. 
Pretože ten alibizmus, ktorý bol doteraz, čo som aj spomínal, že jeden odporúča, druhý neodporúča a 
v podstate si to vyriešte vy na vlastnú päsť. Ale potom ste v podstate vystavení obrovskému riziku. 
Nejde ani o to riziko trestnoprávne, ktoré sa týka toho, kto o tom rozhodne, o to nech sa boja tí, ktorí 
robia rozhodnutia bez rozmyslu. Ale ide o to rozhodnutie, ktoré sa týka ozaj životov. Na to dávam 
dôraz. Takže debata bola o tom, že od budúceho týždňa by sa mali otvoriť. Ale žiaľ, keď vidíte aj ten 
COVID automat, sme v bordovej farbe. Tam je možnosť opäť, len odporúčanie hygienikov bolo 
minimálne 14 dní nechať zatvorené školy. Takže budeme hľadať cestu, ako nezabiť kritickú 
infraštruktúru tým, že nebudú mať kde umiestniť deti, ale nerobiť to tak, že rodičia nebudú mať 
potom inú možnosť, ako len dať deti napr. prezenčne do školy a tam ich vystavujeme, vlastne aj tých 
rodičov vystavujeme veľkému riziku. Čiže ja dúfam, že v priebehu dnešného večera alebo už noci 
budem mať relevantnejšie informácie, ktoré vám určite posuniem, pretože ma zaujíma aj váš názor, 
možno aj váš názor ako rodičov, nielen ako poslancov. A samozrejme sa tým budeme zaoberať na 
krízovom štábe. My sme v podstate, možno to vyznie niekomu ako klišé, ale 24 hodín k dispozícii, keď 
si zvolávame krízový štáb podľa potreby v podstate, a tá potreba je zatiaľ, mám taký pocit, že neustále 
riešiť tieto veci týkajúce sa aj škôl, aj fungovania v rámci mestskej časti. Čiže povedal som to možno 
veľmi obšírne. Ale asi to bolo aj treba na záver vysvetliť. Jednoducho radšej počkajme na rozhodnutie, 
ktoré bude mať logiku, oporu, bude rozvážne a zodpovedné, ako dávať čo najrýchlejšie vyjadrenia, 
ktoré sa potom ozaj menia. A to som si všimol, že obyvatelia sú veľmi na to hákliví a to viem aj podľa 
seba. Nielenže som si všimol, ale tie reakcie prišli, že sa menia v podstate zo dňa na deň či už 
vyhlásenia alebo postupy, ako sa bude ďalej fungovať. A predsa len ten človek, ktorý pracuje, sa 
potrebuje zariadiť. Čiže toľko asi k tým školám. Ak stačí, pán poslanec Antal mi prikývni. Ďakujem. 
 
Starosta: 
Pán poslanec Kolega. Viem, že tam bol, nebol, bol, nebol. Tak uprednostníme jeho, keďže sme ho 
takto poposúvali. 
 
Poslanec Kolega: 
Ďakujem pekne za slovo. Mňa by len zaujímalo, že koľko stojí testovanie mestskú časť a či to štát 
vôbec všetko poprepláca. To je všetko. Ďakujem. 
 
Starosta: 
Nešli by sme do testovania, ani plošného testovania, keby sme nemali aspoň minimálne garantované 
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prostriedky na to testovanie a testy. Testy sú poskytované zatiaľ teda prostredníctvom Okresného 
úradu bezplatne. Čiže antigénové testy nám poskytuje Okresný úrad. Do dnešného dňa zatiaľ v 
dostatočnom počte. Hovorím zatiaľ, pretože stať sa môže čokoľvek. Už sme tu na Slovensku zažili tú 
situáciu, kedy sa nemohlo testovať, konkrétne vo fabrike, ktorá žiadala testy, ale bohužiaľ neboli 
dostupné. To sme zažili aj my. Momentálne tá situácia s testami je OK. Čo sa týka finančného 
vysporiadania, funguje to tak, že v podstate tie prvé plošné testovania boli hradené následne po 
predložení vyúčtovania takým štýlom, že nám na poslednú chvíľu bolo poslané vyúčtovanie, keď už 
testovanie bolo buď skoro hotové alebo hotové, a až potom štát posudzoval, či sú to oprávnené alebo 
neoprávnené náklady. Nehovoriac o tom, že tie náklady povedzme z minulého roka teraz, ako vám aj 
domov dobiehajú vyúčtovania za energie, tak ich dobiehajú aj nám. Čiže tam je to o tom rozpočítaní, 
koľko energií sa za dané dni testovania minulo. Čiže to sú ešte také detaily, ktoré sa budú dolaďovať. 
Tak isto aj teraz, keď prebieha testovanie. A čo sa týka momentálneho plošného testovania, tak 
mobilné odberové miesto ide podľa zmluvy. Tá je zverejnená, tam si financovanie môžete pozrieť. My 
sa snažíme v podstate tú zmluvu dodržať nielen voči ministerstvu zdravotníctva, ale teda voči nášmu 
rozpočtu. Čo sa týka plošného testovania a dočasných odberových miest, tam zatiaľ platilo do 
dnešného dňa, zas hovorím, netuším, či náhodou niečo nezmenili medzičasom, tam to platí tak, že 
všetky náklady znáša obec s tým, že my dostaneme predplatených 5 EUR paušálne na jedného 
testovaného. To bolo aj mediálne prezentované. Čiže takýto je zatiaľ stav. Je otázkou, ktorú si ja 
pokladám vždy, keď riešime na krízovom štábe, či ísť a do akého rozmeru testovania, t.z. koľko miest 
otvoriť, akým spôsobom. V prvom rade je otázka, či máme dostatok zdravotníkov a personálu a 
potom následne riešime, koľko personálu je nevyhnutného na to, aby to odberné miesto fungovalo čo 
najlepšie. Zatiaľ z reakcie obyvateľov vidím, že sme tie prípravy nepodcenili a tie odberové miesta až 
na pár chýb, ktoré sú z môjho pohľadu, keďže sme v tom od rána do noci, z pohľadu kolegov sú 
zanedbateľné. Chápem, že pre niekoho je minúta navyše čakania v rade alebo zlé počasie vonku veľký 
problém a že teda môže sa stať, že príde o niečo neskôr alebo príde skôr na testovanie, predbiehačky. 
Už je to len o ľuďoch. Hej? Tak isto je pochopiteľné, ak vám príde neskoro zdravotník z nejakých 
svojich osobných dôvodov alebo teda administrátora meníte na poslednú chvíľu, pretože on odriekol, 
je to predsa len dobrovoľné, takže takéto chyby sa vychytávajú. Mohol by som vám hovoriť kopu 
zážitkov z toho. Ale nám ide predovšetkým prioritne o to, aby obyvatelia DNV, ak už ideme do 
testovania, tak mali tú službu zabezpečenú čo najlepšie a najkomfortnejšie. Potom vzniká to, že 
napríklad potrebujeme, vidím, že je väčší rad ľudí, ktorý čaká alebo niekde je nejaký problém, tak 
samozrejme oslovíme dobrovoľníkov alebo pridáme tam človeka, operatívne reagujeme a tak aj 
operatívne sa tie finančné prostriedky nabaľujú. Ale samozrejme každý jeden až cent, by som 
povedal, ide z našej strany vynakladaný s rozvahou, ale hlavne preto, aby to fungovalo. Lebo v inom 
prípade by sme mohli povedať to, čo aj niektoré obce spravili, možno aj preto tá situácia na Slovensku 
je taká, aká je. Keďže štát nevedel niečo garantovať, obce tiež v rámci svojho rozpočtu nechceli 
vyčleniť viac peňazí a aj nemohli, tak tam to testovanie nebolo zabezpečené a tým pádom ľudia sa 
presúvali, bola väčšia mobilita. Asi toľko k tomu. V rámci rozpravy, ak teda pán poslanec Kolega stačilo 
z mojej strany k vám. Dobre. Pán poslanec Antal s faktickou. 
 
Faktická – poslanec Antal: 
Viete, sme prešli plynule do inej témy. Neviem, či má zmysel vracať sa k tej školskej. Ja som chcel už 
len doplniť toľko, že nie je to jednoduchá situácia tak pre rodičov, ale ani pre učiteľov. Možno by som 
chcel využiť túto formu a tento priestor práve aj na to, že by som chcel vyjadriť nielen podporu, ale aj 
veľké poďakovanie práve učiteľkám, učiteľom, vychovávateľkám a vychovávateľom a tak isto aj 
učiteľkám z MŠ, ktoré zabezpečujú vlastne a starajú sa minimálne teda aspoň o tie deti v rámci 
kritickej infraštruktúry, a učiteľkám samozrejme tým, ktoré nemajú jednoduché to vyučovanie aj 
prostredníctvom online výučby. Samozrejme, už sme si tak trošku na to niektorí zvykli, keď mnohí 
rodičia už očakávajú ten čas, kedy sa deti vrátia do školy. Takže jedno veľké ďakujem všetkým 
pedagogickým, aj nepedagogickým zamestnancom. A samozrejme ešte treba povedať, že ten priestor, 
ktorý je momentálne, využíva sa aj na to, že robia drob... 
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Starosta: 
Pardon, lebo už čas vypršal na faktickú. Pán poslanec Kolega už bol, hej. Čiže tá faktická už nie je 
potrebná. Pán poslanec Tešovič. 
 
Faktická – poslanec Tešovič: 
Ďakujem veľmi pekne. Ja by som sa chcel spýtať zopár otázok alebo možno poukázať na zopár vecí. 
Prvá otázka možno smeruje k tomu. Samozrejme, to testovanie je teraz dôležité a je to super robota, 
ktorú robia aj ľudia z úradu. Len sa chcem spýtať, vonku nám aj sneží, máme komunikujeme, čo sa 
týka nejakého štábu, aj zimnú údržbu, že v akom je to stave, pokiaľ pán starosta vie odpovedať. A 
ďalšia vec, ktorá sa týka aj občanov. Ja som aj dostal podnet, čo sa týka možnosti zapojiť sa občanov 
do online zastupiteľstva. Bolo, už tu aj zaznelo, myslím, že teda, že by mohli fungovať teda nielen e-
mailami, ale aj nejakými inými aplikáciami. Ja si myslím, že mohli by sme to zatraktívniť ešte viacej. 
Pokiaľ ten človek nás sleduje alebo pokiaľ nás obyvatelia sledujú a verím, že sledujú viacerí na kanáli 
YouTube mestskej časti, tak priamo tam sa dá diskutovať. Čiže možnože by nebolo zlé toto 
spropagovať takúto možnosť, že priamo pod tým youtubeovým kanálom, že ten človek nemusí si 
otvárať nejakú inú aplikáciu na diskusiu, ale priamo tam vie klásť otázky alebo nejakým spôsobom sa 
spýtať otázku, ktorú chce položiť. A toto by mohol byť ten priamy bezprostredný kontakt aj teda v 
tejto situácii, ktorá nám nedovoľuje sa stretávať. Ďakujem. 
 
Starosta: 
Ďakujem. Chápem ten podnet. Čo sa týka YouTube kanálu, on je troška oneskorený troška dosť. Takže 
obávam sa, že tie reakcie by tým pádom boli problémom. Nehovorím, že nebudeme hľadať nejaké 
lepšie technické riešenie. Momentálne sme zvolili teda ten systém zaslania e-mailu, kde sa tá osoba aj 
stotožní. Pretože aj na tú diskusiu treba administrátora. Čiže ak máme na to živiť ďalšieho človek čisto 
na zastupiteľstvo, ktorý bude kontrolovať diskusiu a mazať tam vulgárne príspevky a podobne, čo 
sami dobre viete, že veľakrát nefunguje úplne automaticky, tak môžeme ísť aj tou cestou. Budeme 
skôr hľadať nejakú cestu alebo informačný kanál, ktorý využívajú aj iné obce a mestá a je overený do 
tej miery, aby sa to nieslo v konštruktívnom duchu bez fejkových profilov a podobne. 
 
Starosta: 
Zimná údržba. Čo sa týka zimnej údržby, myslím si, že komunikácia s mestom je nastavená výborne. 
Informáciu podávajú. Naše Dohľadové centrum využívame aj na tento účel. Dostávajú informácie 
zamestnanci Denovy, ktorí sú v službe o aktuálnom stave, či už na cestách alebo chodníkoch, s tým, že 
ja som ešte pred zastupiteľstvom komunikoval s pani riaditeľkou našej príspevkovej organizácie 
Denova. Tesne pred zastupiteľstvo vzhľadom na tú situáciu so snežením boli stroje už vonku. Musia 
ale prihliadať tiež na hospodárne vynakladanie prostriedkov. T.z., nie hneď, keď nasneží, je dobré už 
posolený chodník a cestu zhŕňať, lebo potom ho budete znova musieť soliť. Tým pádom dvakrát 
vyhadzujete soľ. Kritické miesta samozrejme sú podchytené viacej a tú situáciu monitorujeme či už 
kamerovým systémom, zbierame podnety aj na 24-hodinovej hotline Dohľadového centra. Čiže 
obyvatelia, ak majú pocit, že teda tá situácia u nich na ulici je zlá a práve tam pred tým ich vchodom 
nie je kamerový systém, môžu zavolať na Dohľadové centrum. Toto eviduje a posúva informáciu ďalej 
a operatíva, ktorá je v teréne, dispečing v podstate Denovy alebo úradu skontroluje, preverí situáciu, 
či je natoľko potrebná intervencia, t.z., či už je to posolenie, odhrnutie alebo tak. Pretože hoci je 
Devínska pre niekoho malá, ale je to počasie tiež v každej časti trošku iné a mnohí to zachytili možno 
pri daždi, že vám prší v jednej časti a v časti Kolónia nie a podobne. Takže tak je to aj so snežením a 
mrznutím v tých vyšších polohách. V nižších polohách je tiež iná situácia. Takže toto všetko sa musí 
kontrolovať, aj sa kontroluje. Ale pokyn na výjazd techniky sa robí ozaj tiež s prihliadnutím na to, aký 
je vývoj počasia, či už cez prognózu, keď sa má otepliť, prestať snežiť, tak aby stroje nechodili von 
zbytočne. Ale myslím si, že prístupové cesty tak, aby boli zjazdné pre v prvom rade záchranné zložky, 
tak to riešenie je, myslím si, viacerí obyvatelia si za túto zimu všimli, že tie chodníky sú až, možno ten 
výraz mi prepáčite, vylízané. 
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Starosta: 
Pani zástupkyňa Janatová, nech sa páči.  
 
 
ZS a poslankyňa Janatová: 
Ja chcem povedať len to, že v podstate každý berieme to testovanie už ako samozrejmosť. A skutočne 
ja by som chcela poďakovať všetkým zamestnancom úradu, dobrovoľníkom, či už to boli na strane 
zdravotníkov a tých, čo priamo vykonávali, ale aj toho zázemie, ktoré nie je tak vidieť, pretože či už to 
bola pani prednostka, či už to bola asistentka, právničky a množstvo ďalších ľudí, to boli neskonalé 
hodiny, ktoré strávili pri tom testovaní. A naschvál som nepovedala aj pána starostu, lebo niekto môže 
ma upodozrievať, že chcem nejakým spôsobom nadbiehať. Nemám prečo. Ale skutočne starosta 
medzi prvými chodil a posledný odchádzal z toho úradu a naozaj mal kopec nápadov, ktoré aj dneska 
jednoducho to urýchlili, tak isto ako chlapci IT-čkári klobúk dole, ako to nastavili. Takže ja sa chcem 
skutočne všetkým poďakovať. Pretože ten rozsah tých činností, ten kto pri tom nebol, si to nevie 
predstaviť. A skutočne, keď budeme ešte robiť tie testovania, aj dopredu už chcem vopred poďakovať 
za ten obrovský čas, ktorý netrávili s rodinami, ale trávili kvôli občanom DNV, aby to mali pohodlné, 
blízko. A navyše teda ešte pán starosta nás prekvapil aj Santa busom, z ktorého sa tešila pol sídliska. 
Takže naozaj všetkým chcem poďakovať, pretože je to obrovský kus práce, ktorý pri tých všetkých 
ostatných povinnostiach možno zanikne, ale je tu. Takže ešte raz veľké ďakujem. 
 
Starosta: 
Dúfam, že sa kolegovia nenahnevajú, že som ten čas, ktorý sa stratil pri vypnutom mikrofóne, pustili 
sme to ďalej s kolegami. Tak sa ospravedlňujem. Ešte v rámci rozpravy, ja by som akože, ak môžem, 
tak ozaj veľké množstvo ľudí nám pomáhalo a ja by som len povedal jednu príhodu, aby ste si vedeli 
vykresliť, aký stav je a s čím bojujeme a to je, že cez víkend nám aj na základe žiadosti, ktorú sme 
posielali v riadnom čase na Okresný úrad, neposlal tento štát ani jedného vojaka, ani jedného 
policajta priamo na odberové miesto. Bola tu motorizovaná hliadka Policajného zboru, aj za čo 
ďakujem, samozrejme, lebo aspoň to, keďže viem, že viacerí sú v karanténe. Ale myslím si, že keď 
niekto niečo nariaďuje, tak by mal počítať aj s tým, že bude to svoje nariadenie musieť vedieť pretaviť 
do reality. A čo sa týka Ozbrojených síl, tak tam mi bolo povedané, že som to mal poslať ešte aj na iné 
e-maily, čo nikde v manuáli, ani v komunikácii nebolo uvedené. A razom nám chceli dodať v nedeľu na 
posledný deň pomaly 100 vojakov do DNV, čo som povedal, že už to máme zabezpečené 
prostredníctvom vlastných síl a najmä teda prostredníctvom Dobrovoľného hasičského zboru obce. A 
tí, ktorí možno majú nejaký problém v rámci komunikácie, ale ja si myslím, že bez hasičov v DNV by 
sme nemali poriadok počas testovania. A ja sa im takto chcem verejne poďakovať, pretože 
dobrovoľne prišli a zastúpili plnohodnotne Ozbrojené sily a dokonca aj Policajný zbor v DNV, pretože 
inak by sme nezabezpečili ani ten základný poriadok na odberových miestach. Čiže ešte len to na 
doplnenie a že teda máme tu ľudí, ktorí vedia chrániť DNV, keď nás neochráni, mrzí ma to, ale 
poviem- štát. 
 
Poslankyňa Kraváriková: 
Ja keď môžem, len veľmi stručne. Nebudem zdĺhavá, nebudem zdržovať. Všetci už máme toho dosť. 
Len chcem poďakovať aj tebe teda Darko, že si zobral do úvahy ten môj názor, čo som ti povedala. 
Posledné týždne sú naozaj kritické v nemocniciach. Mňa fascinuje, že aj vzhľadom k tomu, aká je 
situácia teraz v toto obdobie, že ešte veľa ľudí, ktorí na COVID neveria, umierať zadusením je z môjho 
pohľadu najhoršia smrť, aká môže byť a je hrozné len stáť pri tých ľuďoch a sledovať to. Poviem 
úprimne, že občas musím odísť ja von a sa predýchať, aby som to tam nejako ustála. Hovorím to 
preto, čo sa týka toho návratu detí do škôl. Pribúdajú stále aj ťažké priebehy COVID aj u detí. Žiaľ, 
mnohé deti symptómy nemajú alebo majú mierne, ale rozvlečú to v rodinách. Mnohé deti žijú so 
starými rodičmi. Tá veková hranica, teraz už neplatia nejaké rizikové faktory, starí ľudia, obézni. COVID 
nemá hranice, nemá pravidlá. Tak ako niektorí osemdesiatnik to ustojí s teplotou 2 dni, tak mladí 
ľudia zomierajú. A momentálne zomiera 38-ročný kolega lekár, ktorý už je predpísaný a už čaká len na 
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dátum a hodinu, kedy odišiel. Doma má 2 malé deti. Takže chcem len povedať, že ja chápem aj stranu 
rodičov, tiež som rodič, mám 2 malé deti a viem, že je to naozaj náročné mať tie deti doma už celé 
mesiace. Hovoríme, možnože deti budú, že som taká patetická, asociálne alebo blbé, ale pri všetkej 
úcte, posledná veta, radšej blbé ale živé s oboma zdravými rodičmi doma, aby sme nemuseli chodiť s 
8-10 ročnými deťmi na cintorín zapaľovať sviečky. Takže toľko môj názor. Nechcem teda viac o tom 
debatovať. Ale chcem ešte takto poďakovať naozaj, ako si Darko už ty povedal, hasičom, kolegom, 
pedagógom. Čo ja vnímam ako pozitívnu stránku tohto celého obdobia, ktoré tu je už rok, že som sa 
utvrdila naozaj v tom, že ako komunita v DNV sú tu úžasní ľudia, že dokážeme aj v týchto situáciách 
držať pokope, byť ľudský, byť láskavý, pomáhať si, niekedy naozaj na hranici síl psychických, aj 
fyzických. Ale myslím si, že vzhľadom k situácii to všetci zvládame zatiaľ dobre. A ja stále hovorím a 
verím, aj keď tiež mávam hrozné dni a večery ako každý z nás asi, včera som sa tu schúlila do klbka a 
porevala si, ale verím, že je to len obdobie, ktoré prejde. Len naozaj musíme držať spolu a nejako to 
ustáť ako komunita. A ja som hrdá, že žijem v obci, v akej žijem a že fungujeme, ako fungujeme. Takže 
chcem týmto poďakovať naozaj všetkým. Ďakujem, to je všetko. 
 
Starosta: 
Ďakujem. Asi sme to potrebovali počuť, aj sme to potrebovali počuť. 
 
Starosta: 
Ja len teraz zbežne dostávam info. Možno ešte taká doplňujúca odpoveď, čo som nespomenul, ale 
aby ste to vedeli aj vy poslanci, aj obyvatelia DNV. Vďaka schválenému rozpočtu, ktorý ste schválili 
koncom roka 2020, máme prostriedky, ktoré môžeme použiť na boj s pandémiou tak, aby sme vedeli 
zabezpečiť tie základné opatrenia, minimálne základné, aj testovanie. Pretože teraz mi píšu kolegovia 
z iných mestských častí, čo riešime aj my, pripravujeme podklady na vyúčtovanie, to, čo som 
spomínal, že 5 EUR za testovanú osobu. Ale Peter, pre teba odpoveď, ale aj pre poslancov, nikomu 
ešte zatiaľ tie peniaze za tohtoročné testovanie neprišli. Takže čakáme, ako bude prebiehať to 
vyúčtovanie. Nie je to jednoduché, pretože aj my sami nahadzujeme tie údaje, keďže fungujeme ako 
poskytovateľ zdravotnej starostlivosti, aby ste vedeli, že mestská časť nie je len mestská časť, ale 
poskytovateľ zdravotnej starostlivosti, tak zadávame údaj. Dnes po novom už do piateho 
informačného systému, možno šiesteho, ak niečo pribudlo medzičasom a to si zoberte, že to máme 
my ako mestská časť. Teraz súkromné mobilné odberové miesta, ktoré fungujú, štátne odberové 
miesta, ktoré fungujú aj na území Bratislavy napríklad, a tam vzniká ten informačný šum a chaos. 
Takže je žiaľ situácia taká, ak by sme nemali dobrý rozpočet, ak by sme nemali v rozpočte vyčlenené 
prostriedky na zvládanie aj takýchto situácií, tak zostaneme ako napr. susedia naši s 90 000 EUR 
mankom, ktoré musia vykrývať z iných rozpočtových položiek a čakajú na vyúčtovanie a teda zaslanie 
na kontrolu vyúčtovania na zaslanie peňazí samospráve. Čiže taká situácia je momentálne zatiaľ na 
Slovensku. Aby to nebolo úplne také čierne, tak Okresný úrad nás oslovil. Údaje sme doplnili, ktoré 
bolo treba. Čiže komunikujeme. Aj nám odpovedali, to mi tu pani prednostka pred chvíľou aj 
povedala, že zareagovali. T.z., že niekto to číta, čo som rád, že niekto sa tým zaoberá. A čo sa týka 
otvárania škôl, zatiaľ tu mám informáciu, že zrejme teda z rokovaní vychádza to, neviem, čo bolo na 
tlačovke, ja si pozriem radšej uznesenie popravde ako tlačovku. Ani nebudem mať čas na to. Tak 
zrejme sme skončili. Takže od budúceho týždňa neotvárame školy, čiže ďalší týždeň by sme mali mať 
zavreté základné školy a materské asi v takom režime ako doteraz. Čiže takéto zatiaľ mi chodia 
informácie. Dám vám vedieť, že ako to bude. Ale teda, keď nás sledujú aj obyvateľky a obyvatelia 
DNV, tak nech rátajú radšej s termínom 22.02.2021 podľa všetkého. Čiže je možné, že medzitým aj 
hygienik alebo minister zdravotníctva, školstva alebo minister iný povedal, že tá situácia je taká, aby 
sa neotvorilo. Podrobnosti zverejníme. Myslím si, že obyvatelia sa naučili, že snažíme sa dávať cez 
webovú stránku a cez aplikáciu dostatok informácií relevantných, nie čiastkových, mätúcich, ale 
relevantných informácií von pre obyvateľov. 
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Bodč.17 ) Interpelácie .  

Starosta: 
Ak sme v bode Rôzne vyčerpali program, nasleduje bod Interpelácie, lebo teda príspevky vaše sme 
vyčerpali. Zatiaľ pani prednostka mi hovorí, že neboli zaslané interpelácie. Na poslednom 
zastupiteľstve mal poslanec Jankovič v rámci diskusie. 
 
Poslanec Jankovič: 
Na akú adresu môžem poslať interpelácie? Ďakujem. 
 
Starosta: 
Podatelna@mudnv.sk. Adresa je zverejnená. Takže prostredníctvom podateľne. Ak bola myslená 
poštová adresa, tak máme stále Novoveská 17/A. Dobre kolegovia. Ďakujem. Ak už sa nikto nehlási do 
rozpravy, ďakujem. Síce to trvalo dlhšie, ale prvýkrát to nie je jednoduché. Ja by som sa aj vám chcel 
poďakovať teda za trpezlivosť, aj za prístup pri inštalácii programu a komunikácii s kolegami z úradu, 
hlavne za to pochopenie. Podnety sa snažíme riešiť. Ale to pochopenie v momentálnej situácii je pre 
nás veľmi dôležité, že nikto nechodí ráno do práce s tým, aby tu niečo riešil mimo toho 
najpodstatnejšieho, čo teraz je to, čo povedala pani poslankyňa Kraváriková. Takže ďakujem aj pani 
zástupkyňa, aj ostatní poslanci, aby som nikoho neminul. Takže ďakujem aj kolegom z 
Devínskonovoveskej televízie, že fungujú. Priamy prenos išiel von aj cez Devínskonovoveskú televíziu. 
Takže snáď nás to viac spojí ako rozdelí. Ďakujem. A občanov prosím, aby boli disciplinovaní a 
dodržiavali opatrenia, poprípade požiadavky mestskej časti, tiež, aby boli trpezliví na odberových 
miestach. Snažíme sa urobiť maximum. Ale musíme prihliadať na to, čo tu už bolo všetko povedané. 
financie, kapacity, ľudia. A dobrovoľníkov potom ešte samostatne budeme, verím, že riešiť aj na 
zastupiteľstve, pretože jedna vec je prihlásiť sa ako dobrovoľník a druhá vec je si to odmakať. Asi tak. 
Dobre, ďakujem kolegovia veľmi pekne. Želám vám, aj vašim rodinám pevné zdravie a príjemný 
zvyšok dnešného večera. Dovidenia, dopočutia. 
 

 

 

 

 

 

 

   Ing. Mária KOPRDOVÁ                                                              Dárius KRAJČÍR  

       Prednostka  MÚ                                                                                  Starosta MČ  

Bratislava-Devínska Nová Ves                                                      Bratislava-Devínska Nová Ves 

 

 

Overovatelia zápisnice :           Mgr. Beata JANATOVÁ       ............................................ 

 

                                                     Bronislava KRAVÁRIKOVÁ   ............................................ 
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                                                                                            Zapísala : Zdenka Paďourová  

 

 

 

Príloha : prezenčná listina, podpísané uznesenie. Originály sú uložené u prednostky MÚ-DNV 


